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πόλη! Σελ. 19-30

CITY
LIGHTS

– Στο δημαρχακό Μέγαρο τη Δευτέρα ο Πρωθυπουργός
– Τι περιλαμβάνει η νέα ατζέντα του δημάρχου, Σελ. 12 
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ΝΔ
Μπροστάρης ο Κυριάκος Μητσοτάκης στις 
περιοδείες, με στόχο τη συσπείρωση, Σελ. 04

ΕΥΡΩΕΚΛΟΓΕΣ
Καμπανάκια κινδύνου για αποχή 
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συμβούλου και υπαλλήλου της Περιφερειακής 
Ενότητας Χαλκιδικής και ζητούνται απαντήσεις 
Σελ. 18
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Το πρόβλημα της εστίασης 
στη Θεσσαλονίκη και 
η θεωρία του στρατού 

Η χαρακτηριστικότερη και μάλλον διαχρονικά κλασσική 
ιστορία που εχει να διηγηθεί κάποιος σημερινός 50άρης 
(και μεγαλύτερος) από τη στρατιωτική θητεία του ήταν η 
θεωρία της .... συλλογικότητας. Ξέμεινε ένας στην πορεία; 
Όλη η διμοιρία την «πλήρωνε» με επιπλέον κάμψεις και 
τρέξιμο. Ήσουν ... ασκεπής και ακομβίωτος στην πρωινή 
επιθεώρηση; Σύσσωμος ο ουλαμός στα μαγειρεία. Η εξήγηση 
που έδινε το Γενικό Επιτελείο ήταν έτσι αναδεικνυόταν 
αίσθηση της ομαδικότητας που ήταν υπερπολύτιμο στοιχείο 
στην απευκταία περίπτωση πολέμου. Τώρα, το αν το 
αξιόμαχο των ενόπλων δυνάμεων συναρτάται από το εάν 
κάποια ταλαίπωρη «γιωτόμπαλα» που μετρά σαράντα και 
μία για να απολυθεί έχει ξεκούμπωτη στολή παραλλαγής 
ή δε γυάλισε τις αρβύλες είναι κάτι που θα μπορούσε να 
αναλυθεί από ψυχολόγους σε κάποιο από τα αναρίθμητα 
«σχολεία» της σχολής Πολέμου…

Η αφορμή για τις «χακί» ιστορίες μου δόθηκε διαβάζοντας 
στο FB ένα απονενοημένο μήνυμα ενός διαδικτυακού φίλου 
μου που τυγχάνει να είναι ιδιοκτήτης ενός δημοφιλούς 
μπαρ στο κέντρο της πόλης στο οποίο πήγαινα και εγώ 
αρκετές φορές κυρίως μετά τη δουλειά για ένα χαλαρό 
ποτό. Το παράπονό του ήταν ότι η αστυνόμευση και οι 
συνεχείς έλεγχοι για φοροδιαφυγή, κανόνες πυρασφάλειας, 
αδήλωτη εργασία και κυρίως παραβάσεις για υπέρβαση 
του ορίου των 80 decibel ήχου ουσιαστικά τον υποχρέωνε 
να κλείσει το μαγαζί μετά από 8,5 χρόνια αδιαλείπτου 
λειτουργίας επειδή θα ενοχληθεί μια μη κατοικήσιμη από 
το Νόμο περιοχή που, ωστόσο, έχει πλημμυρίσει από Airb-
nb. 

Στη Θεσαλονίκη λειτουργούν κάτι περισσότερο από 5 
χιλιάδες καταστήματα εστίασης συμπεριλαμβανομένων 
φυσικά των καφέ – μπαρς σαν του φίλου μας. Με πρόχειρους 
υπολογισμούς βάσει των στοιχείων της ΠΑΣΚΕΔΙ ο τζίρος 
πανελλαδικά κυμάνθηκε περί τα 8,4 δισεκατ. ευρώ το 
2022 με το 23 να υπολογίστηκε ότι κυμάνθηκε υψηλότερα. 
Χονδρικά υπολογίζουμε ότι στο νομό Θεσσαλονίκης ο 
κύκλος εργασιών το 2023 κυμάνθηκε άνω 600 εκατ. 
ευρώ αριθμός σημαντικός ως προς τη συνεισφορά του 
κλάδου στο τοπικό ΑΕΠ. Μετά την περίοδο της κρίσης 
όπου η διασκέδαση στην Θεσσαλονίκη έπαψε να μοιάζει 
με αυτή των 90 s, όπου ελάχιστα διέφερε από τουριστική 
ατραξιόν νησιού κατά το θέρος και μάλιστα καθημερινώς, 
στράφηκε αλλού για την προσέλκυση εγχώριων και ξένων 
επισκεπτών. 

Αν κατάλαβα καλά, όλο το κόνσεπτ περιστρέφεται γύρω από 
τη γαστρονομία της πόλης, την οποία είτε από στρατηγική 
είτε ... καπρίτσιο ως απάντηση στην αθηναϊκή τουριστική 
λαίλαπα, προωθούν τοπικοί φορείς ως εν δυνάμει διεθνή 
προορισμό. Το αν ο μουσακάς και η μπουγάτσα είναι το 
αντιστάθμισμα στον Παρθενώνα και τις Καρυάτιδες είναι 
άλλη συζήτηση πάντως, τα εγκώμια των διεθνών ΜΜΕ είτε 
ως προϊόν διαφημιστικής καμπάνιας, είτε ως «αυθόρμητες» 
εμπνεύσεις των ρεπόρτερς τους, καλό μας κάνουν. 
Ωστόσο, αν θέλουμε να καθιερώσουμε ως τοπόσημο 
τουριστικής γαστρονομίας τα ... Λαδάδικα (παράδειγμα), 
αρκεί μόνο ένας κακός επαγγελματίας ανάμεσα στους 
δεκάδες της περιοχής για να καταστρέψει τη φήμη όλων 
των υπολοίπων (όπως και σε όλες τις ειδικότητες). Διότι 
ο ξένος επισκέπτης που θα διαβάσει την κακή κριτική ενός 
καταστήματος στη συγκεκριμένη περιοχή έχει αποδειχθεί 
ότι δε θα πάει στο διπλανό: Θα αλλάξει περιοχή. Αν ρίξεις 
σε μια λιμνοθάλασσα ένα λαγοκέφαλο, θα υπερισχύσει των 
βρόσιμων ψαριών γιατί η τοξικότητά του θα υπερισχύσει. 
Στη γλώσσα των γιάπηδων υπάρχει η έννοια του co-
operation (από το competition και το operation) που 
σημαίνει συνεργατικότητα. Δηλαδή ο ένας επαγγελματίας 
συνεργάζεται με τον διπλανό του που μπορεί να είναι 
ανταγωνιστής αλλά δουλεύουν στον ίδιο κλάδο. Αν 
συνεργαστούν έτσι ώστε στα βασικά τουλάχιστο να μην 
δημιουργείται αίσθηση αθέμιτου ανταγωνισμού, να 
πληρώνουν αξιοπρεπώς τους εργαζομένους τους κι όχι να 
τους κλέβουν τα δώρα και τα επιδόματα, να διαμορφώνουν 
συνθήκες προσβασιμότητας στα ΑμεΑ κι όχι να μας βρίζουν 
οι τουρίστες γιατί εννιά στα δέκα καταστήματα στο κέντρο 
της πόλης δεν διαθέτουν τουαλέτες για ΑμεΑ παρά μόνο 
αν οι σερβιτόροι μεταφέρουν με το αμαξίδιο ανά χείρας, 
να σερβίρουν κανονικά αλκοολούχα ποτά κι όχι «ξύδια», 
θα μπορούμε να αναβαθμίσουμε ένα προϊόν που στη 
Θεσσαλονίκη έχει ηγετική θέση. 
Είτε είτε βάσει της θεωρίας της συλλογικότητας του στρατού, 
είτε ως cooperation με τη γλώσσα των χαρτογιακάδων, είναι 
σίγουρο ότι θα έχει ως κλάδος κάθε νομιμοποίηση για να 
επιβληθεί στην τοπική κοινωνία με τις υψηλές αλλά κυρίως 
ανθρώπινες υπηρεσίες του. Διότι, πιστέψτε με ούτε και οι 
Θεσσαλονικείς καταναλωτές, ξύπνησαν ξαφνικά ένα πρωί 
ξενέρωτοι Ευρωπαίοι, όταν πριν από δυο τρεις δεκαετίες 
ξημερωνόντουσαν πάνω στα τραπέζια αδιαφορώντας για 
τα decibel, παρέα με αστυνομικούς, εφοριακούς και πάσης 
φύσεως όργανα της «τάξης». Έως και Δημάρχους... 

Αρκεί μόνο ένας κακός επαγγελματίας ανάμεσα στους δεκάδες 
της περιοχής για να καταστρέψει τη φήμη όλων των υπολοίπων

του
Δημήτρη Δραγώγια

EDITORIAL
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ΓΙΑ ΤΗΝ ΠΆΙΔΕΙΆ

ΙΕΡΑ ΜΗΤΡΟΠΟΛΙΣ ΙΩΑΝΝΙΝΩΝ

ΓΙΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΆ

Υπό την αιγίδα Mε την υποστήριξη

του Μακαριωτάτου 
Αρχιεπισκόπου Αθηνών 
και Πάσης Ελλάδος  
κ.κ. Ιερωνύμου Β’

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ 
ΠΕΡΙΒΑΛΛΟΝΤΟΣ & EΝΕΡΓΕΙΑΣ

ΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΕΣΩΤΕΡΙΚΩΝΥΠΟΥΡΓΕΙΟ ΥΓΕΙΑΣΥΠΟΥΡΓΕΙΟ 
ΠΑΙΔΕΙΑΣ & ΘΡΗΣΚΕΥΜΑΤΩΝ

Οι επιλεγμένες προτάσεις αναφέρονται κατά αλφαβητική σειρά.

ΓΙΑ ΤΗΝ ΤΟΠΙΚΗ ΚΟΙΝΩΝΙΆ

Η ψηφοφορία ξεκίνησε και θα διαρκέσει έως 31 Μαΐου 2024
Έχεις δικαίωμα να φηφίσεις μία πρόταση ανά πυλώνα ΨΗΦΙΣΕ ΕΔΩ
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Μπροστάρης ο Κυριάκος 
Μητσοτάκης στις περιοδείες, 

με στόχο τη συσπείρωση της ΝΔ

Με το βλέμμα στις διαρροές 
προς τα δεξιά και στόχο την 
συσπείρωση των ψηφοφόρων 
στη Βόρεια Ελλάδα ενόψει 
των ευρωεκλογών, ο 
Κυριάκος Μητσοτάκης 
ξεκίνησε τη διήμερη 

περιοδεία του την Πέμπτη από τους νομούς 
Πιερίας, Πέλλας και Ημαθίας ενώ τη Δευτέρα 
θα βρίσκεται στη Θεσσαλονίκη στην εκδήλωση 
παρουσίασης των αποτελεσμάτων της 
μεγαλύτερης συγκοινωνιακής μελέτης των 
τελευταίων 24 χρόνων, 
αυτών της Ανάπτυξης του 
Μετρό Θεσσαλονίκης, που 
αφορούν τη χάραξη του 
δικτύου του με ορίζοντα την 
εξέλιξη του πολεοδομικού 
συγκροτήματος μέχρι το 
2040.

Τόπο φαίνεται ότι πιάνουν 
τα διλήμματα που θέτει 
ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
τις τελευταίες εβδομάδες, 
καθώς  όσο φτάνει η κρίσιμη 
ώρα της κάλπης η ΝΔ δείχνει 
όχι μόνο να πλησιάζει το 
στόχο που πρώτος έβαλε ο 
πρωθυπουργός, να αγγίξει 
δηλαδή το βράδυ των 
Ευρωεκλογών το 33%, αλλά 
και να το ξεπερνάει.

Ωστόσο στο κυβερνητικό 
επιτελείο δεν εφησυχάζουν, 
καθώς, όπως τονίζουν, η 
μάχη βρίσκεται σε πλήρη 
εξέλιξη και τα κόμματα 
που βρίσκονται στα  δεξιά 
της ΝΔ «πολιορκούν» 
τους δυσαρεστημένους 
ψηφοφόρους της .

Χαρακτηριστικό είναι το γεγονός πως από την 
Κεντρική Μακεδονία απ΄όπου και περιόδευσε 
ο Κυριάκος Μητσοτάκης έκανε ειδική αναφορά 
σε όλους αυτούς που όπως είπε «μας ασκούν 
κριτική γιατί δεν είμαστε λέει αρκετά πατριώτες 
και αρκετά χριστιανοί. Θα πω στους δεύτερους 
απλά ότι χριστιανόμετρο δεν υπάρχει. Και τις 
σχέσεις μας με την πίστη και την ορθοδοξία δεν 
θα επιτρέψουμε να τις καπηλευτεί κανείς και σε 
κανένα κόμμα. Σε όλους αυτούς απάντησε λιτά 
αλλά αυστηρά ο ίδιος ο Αρχιεπίσκοπος. Ο δε 
πατριωτισμός φαίνεται στην πράξη και όχι στα 
λόγια. 

Σε αυτούς που ενίσχυσαν την άμυνα και το 
κύρος της χώρας σε αυτούς που μας επιτρέπουν 
να αντιμετωπίσουμε τις προκλήσεις με νέα 
αυτοπεποίθηση, σε αυτούς που γνωρίζουν ότι 
διπλωματία σοβαρή δεν κάνεις με φωνές και 
κορώνες αλλά με διαπραγματεύσεις» τόνισε 
χαρακτηριστικα.

Μάλιστα ο πρωθυπουργούς κάλεσε όσους 
ψήφισαν κόμματα στα δεξιά της ΝΔ να δουν αν 
δικαίωσαν τις προσδοκίες τους ή αν απλά ήταν 
μια φωτοβολίδα, ένα πυροτέχνημα και ουσιαστικά 

όπως υπογράμμισε « σας εξαπάτησαν»  και να 
αναλογιστούν ότι η μόνη υπεύθυνη πατριωτική 
δύναμη που εγγυάται την ασφάλεια της χώρας 
είναι η ΝΔ.

Σε όσους δυσαρεστήθηκαν από κάποιες επιλογές 
της ΝΔ ο Κυριάκος Μητσοτάκης είπε : «δείτε την 
μεγάλη εικόνα. Αφήστε στην άκρη τις όποιες 
επιμέρους δυσαρέσκειες και δείτε το ζητούμενο 
των ευρωεκλογών. Όταν τα πράγματα μπουν στην 
σωστή τους θέση η ΝΔ θα μπορέσει να πετύχει 
τον στόχο της. Οι ευρωεκλογές έχουν και θετικό 
πρόσημο».

  «Αυτή η ψήφος είναι μια ψήφος εμπιστοσύνης 
αλλά και ένα γραμμάτιο ευθύνης, επεσήμανε και 
η αντιπολίτευση μετατρέπει τις ευρωεκλογές σε 
δημοψήφισμα κατά της κυβέρνησης. Δεν έχουν 
να πουν τίποτα και θέλουν μια αδύναμη ΝΔ».

Η ΣΥΣΠΕΊΡΩΣΗ, ΚΛΕΊΔΊ ΓΊΑ ΤΗ ΝΔ ΣΤΊΣ 
ΕΥΡΩΕΚΛΟΓΕΣ

Σύμφωνα με τα ευρήματα των τελευταίων ερευνών 
όπως έλεγαν δημοσκόποι στην «Κ» ανεβαίνει η 
συσπείρωση για τη ΝΔ σε όλη την Ελλάδα αλλά 

και στη Μακεδονία. 
Αυτό το πετυχαίνει λόγο της 
στελέχωσης του ψηφοδελτίου, 
που με επιλογές όπως ο 
Φ.Μπελέρης ικανοποιούνται οι 
δεξιοι ψηφοφόροι του κόμματος 
οι οποίοι στις δημοσκοπήσεις 
των προηγούμενων μηνών 
καλο έβλεπαν προς την 
Ελληνική λύση του Κυριάκου 
Βελόπουλου. Με δεδομένο  πως 
η Ελληνικη Λύση ήταν ισχυρή 
στη Βόρεια Ελλάδα  και στη 
Μακεδονία ο επαναπατρισμός 
των ψηφοφόρων αυτών της 
ΝΔ ενισχύει σημαντικά τη 
συσπείρωση της.

Σε κάθε περίπτωση την  
υψηλότερη συσπείρωση στα 
κόμματα (εκτός του ΚΚΕ που 
παραδοσιακα είναι υψηλή) είχε 
η Ελληνική Λύση, με το ΠΑΣΟΚ 
και τον ΣΥΡΙΖΑ να ακολουθούν,  
ενώ τη χαμηλότερη,μέχρι και 
τις μετρήσεις του Απριλίου, είχε 
η ΝΔ .

Πάντως  για το κυβερνών 
κόμμα, η μεγαλύτερη πρόκληση 
εν όψει της κάλπης της  9ης 
Ιουνίου είναι ο περιορισμός 

της αποχής και της λεγόμενης χαλαρής ψήφου 
οι οποίες αποτελούν αίνιγμα για τις επερχόμενες 
εκλογές.

Για την επίτευξη όλως αυτών των στόχων, ο 
πρωθυπουργός αλλά και οι υπουργοί μαζί με 
βουλευτές και κομματικά στελέχη περιοδεύουν 
σε ολόκληρη τη χώρα, με ιδιαίτερη όμως 
έμφαση στη Βόρεια Ελλάδα προσαρμόζοντας τον 
προεκλογικό τους λόγο στις προτεραιότητες και 
τα ζητήματα που απασχολούν το ακροατήριο της 
ΝΔ.

M
Παρά τα ενθαρρυντικά δημοσκοπικά ευρήματα δεν 

εφησυχάζουν στο κυβερνητικό επιτελείο
Ρεπορτάζ
ΦΕΝΙΑ ΚΛΙΑΤΣΗ 
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ΞΕΚΙΝΑ ΤΟ ΤΑΞΙΔΙ ΤΩΝ VIDEO ΣΤΑ
SOCIAL MEDIA ΚΑΙ ΔΕΣ ΤΗΝ 

ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΗ ΣΟΥ ΝΑ ΕΚΤΟΞΕΥΕΤΑΙ!

Αποτυπώστε το πάθος 
και την προσωπικότητα 
της εταιρείας σας μέσα 
από δυναμικά βίντεο 

που θα εντυπωσιάσουν το 
κοινό στα Social Media.

Τα βίντεο είναι το 
ισχυρότερο μέσο για να 

αναδείξετε το brand, 
τις υπηρεσίες ή τα 

προϊόντα σας!

+30 6948495809, 2310278155
Δωδεκανήσου 21, Θεσσαλονίκη
harkiolakiaikaterini@gmail.com

skg_socialmedia__

a project by

YΠΗΡΕΣΙΑ:
✓Σενάριο
   ✓Φωτισμός
     ✓Μικρόφωνο
       ✓Μοντάζ  
           (για reel ή Tik Tok)

SCAN 
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Στο Α.Τ. Χαριλάου – Αναλήψεως το τρίτο 
γραφείο αντιμετώπισης περιστατικών 

ενδοοικογενειακής βίας

Ο υφυπουργός Προστασίας του Πολίτη Ανδρέας Νικολακόπουλος στην «Κ»

Για όλες εκείνες τις πρωτοβουλίες που 
λαμβάνονται από πλευράς Υπουργείου 
Προστασίας του Πολίτη και έχουν να κάνουν 
μεταξύ άλλων με την νεανική παραβατικότητα, 
την οπαδική,  αλλά και την έμφυλη βία μιλάει στην 
«Κ» ο υφυπουργός Ανδρέας Νικολακόπουλος.
Μάλιστα ο κ.Νικολακόπουλος μέσα απο τη 
συνέντευξη του προαναγγέλει και τη σύσταση 
και λειτουργεία νέου γραφείου αντιμετώπισης 
περιστατικών ενδοοικογενειακής βίας στο Α.Τ. 
Χαριλάου – Αναλήψεως της Δ.Α. Θεσσαλονίκης

Κύριε Υφυπουργέ, κάποτε το θέμα της 
ασφάλειας ήταν ένα πλεονέκτημα της 
κυβέρνησης του Κυριάκου Μητσοτάκη. 
Τώρα όμως, όπως φαίνεται και από 
τις  δημοσκοπήσεις, αυτό είναι υπό 
αμφισβήτηση. Ποιό είναι το σχέδιο για την 
αποκατάσταση του αισθήματος ασφάλειας 
στην κοινωνία;

Τα θέματα ασφάλειας και καταπολέμησης 
της εγκληματικότητας, ήταν πάντοτε πολύ 
ψηλά στην Κυβερνητική μας ατζέντα, ενώ τα 
αποτελέσματα του τελευταίου διαστήματος, 
δίνουν από μόνα τους τις απαντήσεις. Θα 
μου επιτρέψετε να μην ασπαστώ ούτε την 
λέξη «πλεονέκτημα, ούτε και τον όρο 
«αμφισβήτηση», καθώς αφενός μεν ό,τι έχει 
να κάνει με την ασφαλή καθημερινότητα του 
πολίτη, αποτελεί ξεκάθαρη υποχρέωση και 
όχι πλεονέκτημα, ενώ αφετέρου η δική μας 
εικόνα από όλες τις μετρήσεις της κοινής 
γνώμης, δείχνει ότι το σημαντικό έργο που 
επιτελείται τους τελευταίους μήνες, ήδη 
αποδίδει. Σας θυμίζω το «μπάχαλο» που 
κάποιοι καλλιέργησαν επί 5 χρόνια και την 
ανομία που παρέδωσαν το 2019. Το ζήτημα 
της ασφάλειας, είτε βρίσκεται στην πρώτη 
θέση των προβλημάτων, όπως γινόταν όλα 
τα προηγούμενα χρόνια, είτε υποχωρεί, όπως 
αποτυπώνεται σήμερα, θέτει το ίδιο ξεκάθαρο 
διακύβευμα για εμάς: «Επισταμένη και μεθοδική 
δουλειά, για την ακόμη μεγαλύτερη εμπέδωση 
του κλίματος ασφάλειας στην κοινωνία μας, ως 
αναγκαία συνθήκη δημοκρατίας, ελευθερίας 
και προκοπής για όλους». Ήδη έχουμε ενισχύσει 
σε πολύ μεγάλο βαθμό τις μάχιμες υπηρεσίες 
«Πρώτης Γραμμής», με δεκάδες αστυνομικούς 
να επιστρέφουν, ενώ είναι φανερή πλέον η 
παρουσία της αστυνομίας στους δρόμους και 
τις γειτονιές. Εντατικοποιούνται οι έλεγχοι 
σε κρίσιμα σημεία των μεγάλων πόλεων, 
αντιμετωπίζουμε τα ζητήματα υποστελέχωσης 
στα αστυνομικά τμήματα της χώρας και 
προχωρούμε στην ορθολογική κατανομή του 
ένστολου προσωπικού.

Στο πεδίο των αρμοδιοτήτων της ΕΛ.ΑΣ. έχουμε παρέμβει δραστικά, προκειμένου κανένα 
παιδί να μην νιώθει απροστάτευτο, ευάλωτο και μόνο 

Συνέντευξη
ΦΕΝΙΑ ΚΛΙΑΤΣΗ 
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Επιπλέον, στοχεύουμε στην οργανωτική αναβάθμιση 
των στελεχών αξιοποιώντας τα νέα ψηφιακά μέσα, 
προκειμένου να γίνουν ακόμη πιο αποτελεσματικές οι 
αστυνομικές επιχειρήσεις. Τέλος, χτυπάμε στη «ρίζα» 
τους με ένα σημαντικό πλέγμα δράσεων, δραματικά 
κοινωνικά φαινόμενα, όπως η νεανική παραβατικότητα 
και η οπαδική βία, ενώ ξεδιπλώνονται μια σειρά από 
κρίσιμες παρεμβάσεις αντιμετώπισης περιστατικών 
έμφυλης βίας.    

Κάθε εβδομάδα η ΕΛ.ΑΣ δέχεται δεκάδες 
κλήσεις για περιστατικά ενδοοικογενειακής 
βίας. Πρόσφατα αναφερθήκατε στη δημιουργία 
ενός τρίτου γραφείου στη Θεσσαλονίκη. Έχετε 
καταλήξει στο χώρο που θα δημιουργηθεί αυτό 
και πότε θα ξεκινήσει να λειτουργεί ; 

Αρχικά να ενημερώσω τους αναγνώστες μας, ότι σε 
συνέχεια των καθοριστικών παρεμβάσεων που έγιναν 
τους τελευταίους μήνες, για την αποτελεσματική 
αντιμετώπιση περιστατικών ενδοοικογενειακής βίας, 
συνεχίζουμε ακόμη πιο εντατικά και επισταμένα. Οι 
αριθμοί του τελευταίου διαστήματος δείχνουν, ότι μετά 
τις διορθωτικές κινήσεις επί των Πρωτοκόλλων, μετά 
την δημιουργία ειδικά διαμορφωμένων χώρων ως 
«safe houses», για την ασφαλή φιλοξενία θυμάτων 
ενδοοικογενειακής βίας, μετά τα τέσσερα επιπλέον 
υποχρεωτικά μέτρα εφαρμογής από όλες τις Α.Δ. 
της χώρας, ακόμη περισσότερα θύματα – γυναίκες, 
μιλάνε και καταγγέλλουν.Δίνουμε τις απαραίτητες 
κατευθύνσεις και εκπαιδεύουμε ακόμη καλύτερα 
το ένστολο προσωπικό, ενώ ενισχύουμε άμεσα με 
επιπλέον 45, τα γραφεία αντιμετώπισης περιστατικών 
ενδοοικογενειακής βίας, φτάνοντας στα 63 σε όλη τη 
χώρα. Παρόλ’ αυτά σε ένα τόσο κρίσιμο και ευαίσθητο 
θέμα δεν χωρούν εφησυχασμοί, αλλά διαρκής 
βελτίωση και στοχευμένες παρεμβάσεις. 

Πρόσφατα είχα τη μεγάλη χαρά να επισκεφθώ την 
Γενική Αστυνομική Διεύθυνση Θεσσαλονίκης και 
να συζητήσω με ανώτερα και ανώτατα στελέχη της 
Αστυνομίας εκεί, για όλα όσα πρέπει να γίνουν απέναντι 
σε κάθε μορφή παραβατικότητας. Ήδη λειτουργούν 
στην Α.Δ. Θεσσαλονίκης δύο γραφεία αντιμετώπισης 
περιστατικών ενδοοικογενειακής βίας, που κάνουν 
πολλή σημαντική δουλειά προστατεύοντας με επιτυχία 
τα θύματα, και πλέον προχωρούμε στη σύσταση τρίτου. 
Στις 26 Απριλίου δημοσιεύτηκε επίσημα το ΦΕΚ, 
σύμφωνα με το οποίο συστήνεται και λειτουργεί άμεσα 
νέο γραφείο, στο Α.Τ. Χαριλάου – Αναλήψεως της Δ.Α. 
Θεσσαλονίκης. Στηρίζουμε τα θύματα και συνεχίζουμε 
την προσπάθεια, προκειμένου να σπάσει μια και καλή 
η σιωπή, να μιλήσουν όσο το δυνατόν περισσότερες 
γυναίκες υφίστανται βία, και κυρίως να μην μείνει 
καμία απροστάτευτη. 

Δυστυχώς όμως και τα περιστατικά 
παραβατικότητας ή βίας ανηλίκων είναι σχεδόν 
καθημερινά σε όλη την επικράτεια. Θα υπάρξει 
ειδική μέριμνα για την καταπολέμηση τους;

Σας θυμίζω, ότι ήδη εφαρμόζεται μία δέσμη κρίσιμων 
μέτρων προς την κατεύθυνση της εμπέδωσης του 
κλίματος ασφάλειας, τόσο για τις οικογένειες, όσο και 
για τους ανήλικους. Στο πεδίο των αρμοδιοτήτων της 
ΕΛ.ΑΣ. έχουμε παρέμβει δραστικά, προκειμένου κανένα 
παιδί να μην νιώθει απροστάτευτο, ευάλωτο και μόνο. 
Χαρτογραφήσαμε τις περιοχές αυξανόμενης νεανικής 
παραβατικότητας, όπου υλοποιούνται ενισχυμένες 
δράσεις ήπιας αστυνόμευσης, ιδρύσαμε 5 νέες 
υπηρεσίες για την παραβατικότητα των ανηλίκων και 
συνεχίζεται η επανεκπαίδευση των αστυνομικών της 
ομάδας ΔΙΑΣ. 

Τέλος, ήδη ενεργοποιήθηκε και 
λειτουργεί η 24ωρη 5ψήφια 
τηλεφωνική γραμμή 10201, 
για να μπορεί ο καθένας να 
καταγγέλλει ανώνυμα στην 
Υπηρεσία Ανηλίκων κάποιο 
περιστατικό, ενώ αντίστοιχα 
με το «panic button» σε 
υποθέσεις ενδοοικογενειακής 
βίας, προχωρούμε άμεσα 
στην δημιουργία ψηφιακής 
εφαρμογής, εγκατεστημένης 
στα κινητά τηλέφωνα, όπου 
μετά από καταγγελία θα 
ειδοποιεί την αστυνομία 
για οποιοδήποτε αρνητικό 
συμβάν, με «πρωταγωνιστές» 
ανηλίκους. 

ΒΑΣΊΛΕΩΣ ΓΕΩΡΓΊΟΥ 36, 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΊΚΗ
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Όσο υπάρχουν δημοσκόποι και 
πολιτικοί αναλυτές που δίνουν 
ελπίδες στο ΠΑΣΟΚ για τη δεύτερη 
θέση τόσο αμφίρροπες θεωρούνται 
για τα κόμματα της κεντροαριστεράς οι 
εκλογές. 

Η «άνετη» διαφορά 4-5% που δίνουν 
οι περισσότερες δημοσκοπήσεις 
στον ΣΥΡΙΖΑ οφείλεται από τη μία 
στην μεγαλύτερη απήχηση που έχει 
στην Αττική (κερδίζει κατά κράτος το 
ΠΑΣΟΚ) όσο και στην εκτίμηση των 
δημοσκόπων ότι το απολιτίκ και νέο 
κοινό που προσεγγίζει ο ΣΥΡΙΖΑ θα 
πάει στην κάλπη άρα θα εκφραστεί και 
εκλογικά. 

Στην Χαριλάου Τρικούπη επιμένουν ότι 
τίποτα δεν έχει κριθεί, η περιφέρεια θα 
ανταποκριθεί μαζικότερα στην κάλπη 
σε σχέση με τα αστικά κέντρα όπου η 
αποχή θα είναι μεγαλύτερη τονίζοντας 
παράλληλα πως οι δημοσκόποι έδιναν

άλλο ποσοστό στον ΣΥΡΙΖΑ και 
στις εθνικές εκλογές εκτιμώντας – 
λανθασμένα όπως αποδείχτηκε – σε 
μια μεγαλύτερη συσπείρωση.

Στο ΠΑΣΟΚ συνεχίζουν να επιμένουν στο 
αφήγημα ότι ο Στέφανος Κασσελάκης 
στηρίζεται με οποιονδήποτε τρόπο γιατί 
βολεύει ως εύκολος και διαχειρίσιμος 
αντίπαλος της Νέας Δημοκρατίας. 

Τα μηνύματα από τους 
υποψηφίους 

Ο Νίκος Ανδρουλάκης συνομιλεί 
καθημερινά με τους υποψήφιους 
ευρωβουλευτές παίρνοντας feed-
back από την δική τους προεκλογική 
εκστρατεία. Τα μηνύματα που λαμβάνει 
είναι ότι το ΠΑΣΟΚ φαίνεται να έχει ως 
βάση το 13-14% και θα αποτελέσει 
την έκπληξη των εκλογών καθώς η 
συσπείρωση ανεβαίνει όσο φτάνουμε 
στην κάλπη και οι πολίτες συνομιλούν 

και γνωρίζουν τους υποψηφίους του 
κόμματος. 

Παράλληλα κοινή συνισταμένη των 
περισσότερων υποψηφίων είναι ότι δεν 
«βλέπουν» ΣΥΡΙΖΑ στην προεκλογική 
τους εκστρατεία, ένα φαινόμενο όμως 
που υπάρχει σε όλες τις εκλογικές 
αναμετρήσεις μετά το 2019 και την 
απώλεια της εξουσίας από τον ΣΥΡΙΖΑ. 

Τέλος, του προτείνουν να αποφύγει την 
σύγκρουση-σύγκριση με τον Στέφανο 
Κασσελάκη καθώς αυτό δεν το επιζητεί 
κανένας ψηφοφόρος του κέντρου που 
το μόνο που ζητά από τους υποψηφίους 
είναι να αναδείξουν τις προβληματικές 
πολιτικές της κυβέρνησης Μητσοτάκη. 

Φορτσάρουν δύο στροφές 
πριν την κάλπη  

ΤΟ ΜΕΤΩΠΟ ΤΗΣ 
ΜΑΚΕΔΟΝΙΑΣ 

Του Δημήτρη Συρμάτση

Μεγάλη προσοχή στην Βόρεια 
Ελλάδα και τη Μακεδονία από 
τους πολιτικούς αρχηγούς της 
Κεντροαριστεράς. Στέφανος 
Κασσελάκης και Νίκος 
Ανδρουλάκης από διαφορετικές 
αφετηρίες δίνουν μεγάλη 
βάση στις τρεις μακεδονικές 
περιφέρειες με στόχο τη δεύτερη 
θέση, η οποία αμφισβητείται 
εντόνως από τον Κυριάκο 
Βελόπουλο και την Ελληνική 
Λύση στους περισσότερους 
νομούς της Βόρειας Ελλάδας. 

Ο πρόεδρος του ΣΥΡΊΖΑ έκανε 
μια μεγάλη περιοδεία στην 
Ανατολική Μακεδονία και 
τη Θράκη τις προηγούμενες 
ημέρες. Είναι η πρώτη του 
προεκλογική εκστρατεία ως 
πρόεδρος κόμματος, η δεύτερη 
στην πράξη όπως λέει ο ίδιος 
καθώς είχε καταφέρει να πάει 
στο μεγαλύτερο μέρος της 
χώρας στον ένα μήνα που ήταν 
υποψήφιος στις εσωκομματικές 
εκλογές. 

Το Σάββατο το πρωί θα 
επισκεφθεί το Κιλκίς ενώ 
θα ακολουθήσει η τριήμερη 
επίσκεψη στην Θεσσαλονίκη. 
Αρχικά το απόγευμα του 
Σαββάτου σε Διεθνή Έκθεση 
Βιβλίου και το φεστιβάλ Comic-
Con ενώ αναμένεται να μιλήσει 
στους πολίτες το βράδυ του 
Σαββάτου στην περιοχή του 
Λευκού Πύργου εκεί όπου 
θα στηθεί το βαν που τον 
ακολουθεί στην προεκλογική 
του εκστρατεία. 

Την Κυριακή ο κ. Κασσελάκης 
θα παραστεί στην επιμνημόσυνη 
δέηση για την Γενοκτονία των 
Ποντίων ενώ θα ακολουθήσει 
βόλτα στον Εύοσμο. Την 
Δευτέρα θα πάει στην περιοχή 
της Περαίας πριν αναχωρήσει 
για τα Γιαννιτσά. 

Από τη μεριά του ο πρόεδρος του 
ΠΑΣΟΚ, Νίκος Ανδρουλάκης μετά 
την περιοδεία του σε Γρεβενά 
και Φλώρινα θα επισκεφθεί 
το Σάββατο την Πέλλα και 
την Ημαθία. Την Κυριακή θα 
βρίσκεται στη Θεσσαλονίκη. 
Ειδικότερα, στο μέχρι τώρα 
προγραμματισμό του έχει ότι στις 
11:00 θα επισκεφθεί τη Διεθνή 
Έκθεση Βιβλίου ενώ ακολούθως 
θα ψηφίσει στις εκλογές του 
ΤΕΕ και θα επισκεφθεί την 
έκθεση κρητικών προϊόντων. 
Το απόγευμα θα παραστεί στις 
εκδηλώσεις για τη γενοκτονία 
των Ποντίων. 

Μεγάλη προσοχή στην Βόρεια Ελλάδα και τη Μακεδονία από τους πολιτικούς 
αρχηγούς της Κεντροαριστεράς. 

Γράφει ο
Δημήτρης Συρμάτσης



9ΣΑΒΒΑΤΟ 18 ΜΑΪΟΥ 2024

Πόσο μπορεί η αποχή να επηρεάσει μια εκλογική 
αναμέτρηση; Ποιοι ευνοούνται και ποιοι χάνουν; 
Η «Κ» αναλύει τα αποτελέσματα προηγούμενων 
εκλογικών αναμετρήσεων και με τη βοήθεια 
πολιτικών ερευνητών εξετάζει την σημερινή 
πραγματικότητα δύο εβδομάδες από τις κάλπες της 
9ης Ιουνίου. 

Παραδοσιακά, οι ευρωεκλογές είναι η κάλπη 
που είτε ενδιαφέρει σε μικρότερο βαθμό τους 
ψηφοφόρους, είτε η ψήφος τους αλλάζει χαρακτήρα 
ευνοώντας τα μικρότερα κόμματα. Είναι αυτό που 
πλέον καλείται «χαλαρή ψήφος». Τα «καμπανάκια» 
του κινδύνου της αποχής ήχησαν στα αυτιά του 
πολιτικού συστήματος στις ευρωεκλογές του 2009. 
Η συμμετοχή καταγράφηκε μόλις στο 52,54%. 
Ιούνης μήνας και τότε. 

Οι μετέπειτα κυβερνήσεις αποφάσισαν με δύο 
τρόπους να αντιμετωπίσουν την συνεχιζόμενη 
αδιαφορία του κόσμου για τις εκλογικές 
αναμετρήσεις. Η κυβέρνηση του ΠΑΣΟΚ το 2010 
φέρνει τον Καλλικράτη και μαζί την ταυτόχρονη 
διεξαγωγή ευρωεκλογών και αυτοδιοικητικών 
εκλογών. Ενώ η συγκυβέρνηση ΝΔ-ΠΑΣΟΚ το 
2014 αποφασίζει την εκλογή των ευρωβουλευτών 
με σταυρό. Από τούδε και στο εξής το 2014 στις 
ευρωεκλογές συμμετείχε το 59,33% και το 2019 το 
58,69%. 5.941.636 πολίτες το 2014 και 5.920.355 
πολίτες. 

Οι φετινές ιδιαιτερότητες 

Όμως οι ευρωεκλογές του 2024 θα είναι οι 
πρώτες ευρωεκλογές μετά από το 2009 που 
θα πραγματοποιηθούν χωρίς την ταυτόχρονη 
διεξαγωγή των αυτοδιοικητικών εκλογών μετά τις 
αλλαγές στον εκλογικό νόμο από την κυβέρνηση 
Μητσοτάκη. 

Παράλληλα σε αυτές τις εκλογές θα είναι η 
πέμπτη φορά που μέσα σε δεκατρείς μήνες 
ένας ψηφοφόρος θα κληθεί να πάει στην κάλπη 
(δύο εθνικές εκλογές το 2023 και δύο γύροι 
αυτοδιοικητικών εκλογών). Παράλληλα το νέο 
πολιτικό σκηνικό με την απόλυτη κυριαρχία της 
ΝΔ και τον κατακερματισμό της αντιπολίτευσης 
οδηγεί σε μεγαλύτερη απαξίωση μιας εκλογικής 
αναμέτρησης που δεν «βγάζει» κυβέρνηση. 

Χαρακτηριστικό γεγονός η μείωση της συμμετοχής 
ανάμεσα στις δύο εκλογικές αναμετρήσεις το 
2023. Μέσα σε ένα μήνα περίπου ένα εκατομμύριο 
ψηφοφόροι δεν πήγαν να ψηφίσουν με την 
συμμετοχή από το 61,76% να πέφτει στο 53,74%. 
Το τελευταίο ποσοστό αποτελεί αρνητικό ρεκόρ 
αποχής σε εθνική εκλογική αναμέτρηση στη χώρα. 

Τι δείχνουν τα… σημάδια 

Για ποσοστό κοντά ή και πάνω από 50% 
εκτιμούν δημοσκόποι μιλώντας στην «Κ». «Όσο 
πλησιάζουμε τις εκλογές γίνεται πιο εκλογική η 
συμπεριφορά του κόσμου», σημειώνει ο Δημήτρης 
Βασιλειάδης, ιδρυτής της Interview παρατηρώντας 
ότι οι πολίτες απαντούν περισσότερο στις έρευνες 
χωρίς αυτό βέβαια να τους δεσμεύει ότι θα πάνε 
και στην κάλπη. Πλέον ακόμα και το ποσοστό των 
αναποφάσιστων φαίνεται ότι βρίσκεται στο όριο του 
10%, ένα πολύ χαμηλό ποσοστό σε σχέση με άλλες 
εκλογικές αανμετρήσεις. 

Σύμφωνα με τον κ. Βασιλειάδη ένας παράγοντας 
και παραδοσιακός σύμμαχος της εποχής θα είναι ο 
καλός καιρός με την αποχή όπως σημειώνει να έχει 
και ηλικία (κυρίως η νέα γενιά) αλλά και πολιτικό 
προσανατολισμό (κυρίως από την Αριστερά και 
αντισυστημικά).

 Ο πολιτικός αναλυτής εξηγεί ότι το πρώτο 
κόμμα ευνοείται από την αποχή και εμφανίζεται 
μεγαλύτερο το ποσοστό του καθώς εκτιμάται 
ότι αυτό έχει και την μικρότερη αποχή. Επίσης 
ευνοούνται και τα κόμματα με ισχυρό κομματικό 
μηχανισμό και συγκεκριμένο εκλογικό κοινό. 

Από τη μεριά του ο Ζαχαρίας Ζούπης, διευθυντής 
ερευνών της Opinion Poll, εξηγεί γιατί οι 
δημοσκοπήσεις δεν μπορούν να προσδιορίσουν 
την αποχή καθώς αυτοί που απέχουν συστηματικά 
δεν συμμετέχουν στις έρευνες. Υπάρχει όμως, 
όπως λέει, μια αίσθηση-εκτίμηση από στοιχεία 
που δείχνουν φέτος ότι παρατηρείται μια αύξηση 
και διαφαίνεται ο κίνδυνος της αποχής καθώς η 
πόλωση φαίνεται να μην αγγίζει το ακροατήριο. 
Για το ποιος ευνοείται από την αποχή ο κ. Ζούπης 
σημειώνει ότι εξαρτάται από τη σύνθεση της 
αποχής βλέποντας ως κυρίαρχο ζητούμενο πλέον 
την υφέρπουσα κρίση εμπιστοσύνης στο πολιτικό 
σύστημα,  η οποία εκφράζεται ανοιχτά πλέον με την 
αποχή. 

Η επιστολική ψήφος 

Η πρώτη εφαρμογή της επιστολικής ψήφου σε 
εκλογική διαδικασία στη χώρα μας δεν φαίνεται 
ότι μπορεί να αλλάξει τα δεδομένα καθώς είτε ο 
αριθμός θεωρείται μικρός, είτε εκτιμάται ότι η 
σύνθεση όσων ενεγράφησαν δεν προμηνύει ότι 
πρόκειται για κοινό που δεν είναι παραδοσιακό σε 
μια εκλογική διαδικασία. 

Συνολικά 202.515 εκλογείς έχουν εγγραφεί στη 
σχετική πλατφόρμα του Υπουργείου Εσωτερικών, 
εκ των οποίων οι 152.311 είναι κάτοικοι της 
επικράτειας ενώ 50.204 διαμένουν στο εξωτερικό 
ή είναι κάτοικοι Ελλάδας και έχουν επιλέξει να 
ψηφίσουν στο εξωτερικό. 

Ο ΚΙΝΔΥΝΟΣ ΤΗΣ ΑΠΟΧΗΣ 
Γράφει ο
Δημήτρης Συρμάτσης

ΤΑ «ΚΑΜΠΑΝΑΚΙΑ» ΤΟΥ 
ΚΙΝΔΥΝΟΥ ΤΗΣ ΑΠΟΧΗΣ 
ΗΧΗΣΑΝ ΣΤΑ ΑΥΤΙΑ ΤΟΥ 
ΠΟΛΙΤΙΚΟΥ ΣΥΣΤΗΜΑΤΟΣ 
ΣΤΙΣ ΕΥΡΩΕΚΛΟΓΕΣ ΤΟΥ 
2009. Η ΣΥΜΜΕΤΟΧΗ 
ΚΑΤΑΓΡΑΦΗΚΕ ΜΟΛΙΣ ΣΤΟ 
52,54%. ΙΟΥΝΗΣ ΜΗΝΑΣ ΚΑΙ 
ΤΟΤΕ. 
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Δ.Θεσσαλονίκης:
Που πονάνε οι γειτονιές

Τι κάνει συνήθως ένας παραπονούμενος 
δημότης; Τραβάει μια φωτογραφία με το κινητό 
του τηλέφωνο και την αναρτά στα social media 
πιστεύοντας πως με τον τρόπο αυτό, η «φωνή» 
του θα φτάσει στη δημοτική αρχή και θα πέσει 
άσφαλτος στις λακκούβες, θα αλλαχθεί η 
καμένη λάμπα ή θα καθαριστεί ο κάδος.

Η συγκεκριμένη μέθοδος ειναι σαν …τουφεκιά 
στον αέρα, εκτός κι αν κάποιος σερφάροντας 
στο διαδίκτυο την εντοπίσει ως άλλος «Σέρλοκ 
Χολμς» και ενημερώσει αρμοδίως. Για να μην 
υπάρχει, όμως, χρονοτριβή και για να βελτιωθεί 
η καθημερινότητα στην πόλη, η νέα δημοτική 
αρχή του δήμου Θεσσαλονίκης ρίχνει βάρος 
στην άμεση επαφή των πολιτών με τα προεδρεία 
των δημοτικών κοινοτήτων.

«Σας θέλουμε δίπλα μας. Ακούμε, καταγράφουμε 
τα παράπονα και μαζί ψάχνουμε λύσεις» τονίζει 
με κάθε ευκαιρία ο δήμαρχος Θεσσαλονίκης, 
Στέλιος Αγγελούδης, στις συναντήσεις του με 
τους κατοίκους όλων των γειτονιών.

Καλούνται, δε, οι άνθρωποι των πέντε 
δημοτικών κοινοτήτων της Θεσσαλονίκης 
και της Τριανδρίας να παίξουν το ρόλο των 
«μικρών δημαρχείων» καταγράφοντας, 
πρωτοκολλώντας και διοχετεύοντας τα 
προβλήματα στις αρμόδιες υπηρεσίες του 
δήμου ώστε να γίνεται ταχύτερα η δουλειά.

Το 80% των παραπόνων λύθηκαν σ’ ένα 
τρίμηνο στην Ε’ Δημοτική Κοινότητα

Η Ε’ Δημοτική Κοινότητα είναι η πολυπληθέστερη 
σε όλο τον δήμο Θεσσαλονίκης, 
καταλαμβάνοντας μια έκταση από τη Χαριλάου 
έως το Ντεπώ και από το Μέγαρο Μουσικής 
έως το δημαρχείο. Το «βομβαρδισμένο» 
οδόστρωμα, οι ξεκολλημένες πλάκες 
πεζοδρομίου, η έλλειψη πρασίνου, η απουσία 
διαγραμμίσεων στους δρόμους, το σάρωμα και 
το πλύσιμο των δρόμων είναι ορισμένα μόνο 
από τα αιτήματα που έχουν καταγραφεί τους 
τελευταίους μήνες από τον πρόεδρο, Μανώλη 
Σύλλη και τα υπόλοιπα μέλη του συμβουλίου.
Από την αρχή της θητείας Αγγελούδη 
περισσότερα από 1.500 άτομα έχουν περάσει 
από τη Βίλα Μορντώχ, στη συμβολή των οδών 
Βασ.Ολγας με Μαρτίου, για να εκφράσουν τα 
«παράπονα στον δήμαρχο»! Όπως αναφέρουν 
οι υπάλληλοι, είναι τετραπλάσια τα αιτήματα 
σε σχέση με το προηγούμενο έτος γεγονός 
που δείχνει το ενδιαφέρον του κόσμου για 
συμμετοχή ώστε αλλάξει η εικόνα στη γειτονιά 
τους.
«Τα αιτήματα αυτά τα καταγράφουμε και 
τα μεταφέρουμε άμεσα στις αντίστοιχες 
αντιδημαρχίες. Μέσα στο πρώτο τρίμηνο είχαν 
διεκπαιρεωθεί τα περισσότερα, σε ένα ποσοστό 
της τάξεως του 80%», δήλωσε στην εφημερίδα 
«Karfitsa» ο κ.Σύλλης.

«Είμαστε στη διάθεση του κόσμου για να 
βελτιώσουμε την πόλη από τα συσσωρευμένα 
προβλήματα που υπάρχουν. Αυτή είναι απαίτηση 
και του δημάρχου Στέλιου Αγγελούδη. Να 
προσπαθήσουμε όλοι μαζί να φτιάξουμε μια 
πόλη καλύτερη», προσθέτει ο πρόεδρος της Ε’ 
Δημοτικής Κοινότητας.

Τέλος ο «πονοκέφαλος» με τα ογκώδη 
στην Τούμπα - Αναζητούνται οικόπεδα 
για πάρκινγκ 

Τις πρώτες ημέρες της διοίκησης Αγγελούδη 
τα συσσωρευμένα ογκώδη ήταν ο μεγάλος 
«πονοκέφαλος» για τους κατοίκους της 
Τούμπας. Το θέμα αυτό λύθηκε με άμεσες 
κινησεις, ενώ βελτιωμένη εμφανίζεται και η 
εικόνα με την καθαριότητα.
Πλέον, τα αιτήματα των πολιτών αφορούν τη 
διαμόρφωση των πάρκων και παιδικών χαρών, 
τα πεζοδρόμια, αλλά και τις ελλείψεις σε θέσεις 
στάθμευσης για το λόγο αυτό αναζητούνται 
ελεύθερα οικόπεδα, όπως για παράδειγμα στον 
Άγιο Θεράποντα που θα μπορέσουν να δώσουν 
ανάσες στους οδηγούς.

«Μπήκαν σε μια σειρά τα ογκώδη και η 
καθαριότητα, που ήταν τα περισσότερα 
αιτήματα το πρώτο διάστημα. Καθημερινά 
έχουμε δημότες που μας θέτουν προβλήματα, 
τα οποία δρομολογούμε. 

ΡΕΠΟΡΤΑΖ
ΑΝΑΣΤΑΣΙΑ ΚΑΡΥΠΙΔΟΥ 

Επιστροφή των πολιτών στα «μικρά 
δημαρχεία» θέλει η διοίκηση Αγγελούδη

Τα καυτά ζητήματα που απασχολούν τους δημότες - Τι λένε οι 
πρόεδροι των κοινοτήτων στην «Karfitsa»



11ΣΑΒΒΑΤΟ 18 ΜΑΪΟΥ 2024

Το γραφείο είναι ανοιχτό και θέλουμε τη 
συνεχή επαφή με τον κόσμο», υποστηρίζει η 
πρόεδρος του Δ’ Δημοτικού Διαμερίσματος, 
Ρίτσα Παπαθωμά.
Στην οδό Κλεάνθους, στο Πολιτιστικό Κέντρο 
της Τούμπας, γίνεται μια διαχείριση των θεμάτων 
που προκύπτουν και μεταφέρονται προς τις 
αρμόδιες υπηρεσίες ώστε γρήγορα οι δημότες 
να δουν πως το αίτημα τους έχει επιλυθεί.

Τα προβλήματα του κέντρου και το …
παράπονο των 40 Εκκλησιών

Τα δικά τους παράπονα μεταφέρουν προς τους 
εκλεγμένους της Α’ Δημοτικής Κοινότητας οι 
κάτοικοι του κέντρου. Τα διαλυμένα πεζοδρόμια 
κι εδώ «πρωταγωνιστούν» στα αιτήματα μαζί με 
τα δίκυκλα που σταθμεύουν και διέρχονται των 
πεζοδρομίων με τον κίνδυνο ατυχημάτων, όπως 
επίσης η απελευθέρωση του δημόσιου χώρου, 
αλλά και η ηχορύπανση από τα καταστήματα.

Μεγαλύτερα παράπονα φαίνεται πως έχουν 
οι κάτοικοι των 40 Εκκλησιών θεωρώντας 
πως είναι …παραπαίδι του κέντρου. Τα 
παρκαρισμένα οχήματα στα πεζοδρόμια, οι 
αστικές συγκοινωνίες που καθυστερούν και 
μπλοκάρουν στους δρόμους, η έλλειψη ΚΑΠΗ 
και παιδικού σταθμού είναι ορισμένα μόνο από 
τα πρώτα που έχουν θίξει οι περίοικοι στη νέα 
δημοτική αρχή. 

«Δουλειά μας είναι να συγκεντρώνουμε τα 
αιτήματα και να πιέζουμε τους αντιδημάρχους. Ο 
κόσμος πλησιάζει την κοινότητα και θεωρώ ότι 
κάναμε καλή δουλειά, καταθέσαμε προτάσεις. 
Έχουμε περιθώρια βελτίωσης να κάνουμε 
πολλά περισσότερα και να έρθουμε σε επαφή 
με τον κόσμο. Διαθέτουμε ένα συμβούλιο με 
σύμπνοια από όλες τις παρατάξεις και αγαστή 
συνεργασία», υποστήριξε η πρόεδρος της Α’ 
Δημοτικής Κοινότητας, ‘Αννυ Ακριβάκη, με έδρα 
επί της οδού Προξένου Κορομηλά 36. 

Πορνεία, χόρτα και λακούβες «τριάδα» 
προβλημάτων για τη δυτική είσοδο

«Μόνο η επαφή με τον κόσμο βοηθάει ώστε 
να γνωρίζουμε με κάθε λεπτομέρεια τι γίνεται 
στην περιοχή μας. Θέλουμε τους πολίτες να 
μας ενημερώνουν» δηλώνει από την πλευρά 
του στην «K» ο Αγαπητός Σαμαράς, πρόεδρος 
της Β’ Δημοτικής Κοινότητας με έδρα την οδό 
Μοναστηρίου 93.

Η δυτική είσοδος της Θεσσαλονίκης 
ταλαιπωρείται εδώ και χρόνια από την εικόνα 
της καθαριότητας, οι πολίτες διεκδικούν 
μεγαλύτερη μερίδα προσοχής σε σάρωμα και 
πλύσιμο πεζοδρομίων, αποκατάσταση των 
λακκουβών που υπάρχουν στους δρόμους, 
ξεχορτάρισμα κάτω από τη Γιαννιτσών, 
καθαρισμό των βρώμικων οικοπέδων αλλά και 
αντιμετώπιση της πορνείας.

Σε αυτό το πρώτο τετράμηνο τα μηνύματα που 
καταγράφονται από πλευράς συμμετοχικότητας 
είναι θετικά, καθώς νέοι δημότες κατευθύνονται 
προς τα γραφεία της κοινότητας ώστε να 
καταγραφούν τα αιτήματά τους. «Υπάρχει 
αποτέλεσμα σε αυτούς τους πρώτους μήνες. 
Προχωράμε, έχουμε αρκετό δρόμο να 
διανύσουμε ακόμη», προσθέτει ο κ.Σαμαράς.

Το πάρκινγκ «καίει» την Άνω Πόλη 

Το μεγαλύτερο ζήτημα που «καίει» τους 
κατοίκους της Άνω Πόλης είναι η έλλειψη 
θέσεων στάθμευσης, αποτελώντας το πιο συχνό 
παράπονο προς την πρόεδρο της Γ’ Δημοτικής 
Κοινότητας, Βέτα Καλαϊτζίδου. Ακολουθούν τα 
παλιά και εγκαταλελειμμένα κτίρια που είναι 
επικίνδυνα όπως επίσης ο κακοσυντηρημένος 
δημόσιος χώρος με τα σπασμένα πλακάκια που 
εγκυμονούν κινδύνους για τραυματισμούς.

Στην οδό Θεοφίλου 25 όπου βρίσκεται η έδρα 
της Β’ Δημοτικής Κοινότητας μπορούν να 
καταφεύγουν οι πολίτες για να ενημερώνουν για 
τα όποια προβλήματα εντοπίζουν γύρω από το 
σπίτι τους. «Θέλουμε τη συμμετοχή του κόσμου, 
ζητούμε να παίρνουμε μαζί τις αποφάσεις 
για το αύριο της Θεσσαλονίκης», αναφέρει η 
κ.Καλαϊτζίδου. 
Τα αιτήματα άμεσα αποστέλλονται στους 
αρμόδιους αντιδημάρχους, ενώ μηνιαία 
συμπληρώνεται μία λίστα με στατιστικά για 
όσα έχουν διεκπεραιωθεί και όσα χρειάζονται 
περισσότερο χρόνο υλοποίησης. Εξαιτίας της 
εικόνας που παρουσιάζουν τα γραφικά σοκάκια 
της Άνω Πόλης και με στόχο να αποτελέσουν 
πόλο έλξης -ακόμη περισσότερο- προς τους 
τουρίστες η περιοχή αναμένεται να ενταχθεί σε 
προγραμμα για ανάπλαση σε συνεργασία του 
δήμου με την περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας. 

Αντί για το …Facebook, τα παράπονα 
στην κοινότητα της Τριανδρίας!

Θέσεις στάθμευσης, τεχνικά έργα μικρής κλίμακας 
όπως για παράδειγμα αποκατάσταση των 
πεζοδρομίων από σπασμένα και ξεκολλημένα 
πλακάκια, αλλά και το πράσινο είναι τα 
κυριότερα αιτήματα, έως τώρα, των κατοίκων 
της Τριανδρίας.
«Βρήκαμε σε πολλούς τομείς την Τριανδρία 
παρατημένη, με αδιαφορία από την κεντρική 
διοίκηση. Από τους πρώτους μήνες δουλειάς της 
διοίκησης Αγγελούδη η διαφορά φαίνεται στον 
τομέα της καθαριότητας και του πρασίνου, ενώ για 
το επόμενο διάστημα έχουμε σχεδιάσει δράσεις με 
στόχο να επαναφέρουμε τον κόσμο στις τοπικές 
κοινότητες. Να ακούμε, να παρακολουθούμε και 
να λύνουμε τα προβλήματα τους. Να αλλάξουμε 
την άποψη του πολίτη» τονίζει ο πρόεδρος, 
Δημήτρης Γιαχούδης.
Ο κόσμος μπορεί να απευθύνεται στα γραφεία στο 
παλιό δημαρχείο επί της οδού Ελευθερίας 24, 
ενώ εκτιμάται πως με την προσθήκη επιπλέον 
προσωπικού και με τους επόπτες της γειτονιάς 
από το επόμενο διάστημα η κοινότητα θα μπορεί 
να λειτουργήσει ακόμη πιο δυναμικά.   

Εργαλείο του πολίτη και το «Βελτιώνω 
την Πόλη μου»

Πέρα από τη φυσική παρουσία, οι πολίτες 
καλούνται να ενημερώνουν για τυχόν 
προβλήματα και μέσω της εφαρμογής «Βελτιώνω 
την Πόλη μου» που υπάρχει στο site του δήμου 
Θεσσαλονίκης.
Η ενημέρωση που λαμβάνουν πλέον οι δημότες 
από τις υπηρεσίες του δήμου είναι τάχιστη, ενώ 
σε κάποιες από τις περιπτώσεις το αίτημα τους 
βρίσκει λύση μέσα σε ελάχιστες μόνο ώρες, 
όπως για παράδειγμα η περισυλλογή ογκωδών, 
η επισκευή κάδου απορριμμάτων, το κλάδεμα 
δέντρων αλλά και η επισκευή πεζοδρομίων.
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ΤΙ ΚΕΡΔΙΖΕΙ Η ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗ 
ΑΠΟ ΤΙΣ ΣΥΝΑΝΤΗΣΕΙΣ 
ΑΓΓΕΛΟΥΔΗ - ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ

Η συνάντηση του δημάρχου με τον πρωθυπουργό 
πάντα παρουσιάζει πολύ μεγάλο ενδιαφέρον καθώς 
βγαίνουν άκρως ενδιαφέρουσες ειδήσεις. Κάτι 
ανάλογο αναμένεται να συμβεί και την ερχόμενη 
Δευτέρα, 20 Μαΐου, όταν ο Κυριάκος Μητσοτάκης 
θα περάσει το κατώφλι του δημαρχιακού μεγάρου 
της Θεσσαλονίκης για να συναντηθεί με τον Στέλιο 
Αγγελούδη.
Το πρώτο τετ α τετ των δύο ανδρών έγινε τον 
περασμένο Οκτώβρη, λίγες ημέρες μετά τις 
αυτοδιοικητικές εκλογές και την άνετη επικράτηση 
του κ.Αγγελούδη επί του Κωνσταντίνου Ζέρβα, στην 
επαναληπτική κάλπη, με ποσοστό 67,33%. Τότε, 
ήρθε το τηλεφώνημα από το Μέγαρο Μαξίμου με 
τον πρωθυπουργό να προσκαλεί το νεοεκλεγέντα 
δήμαρχο Θεσσαλονίκης σε συνάντηση, εκεί όπου 
εξετάστηκαν ζητήματα προτεραιότητας για την 
πόλη αλλά και τα μεγάλα έργα.

Σε αυτή τη συνάντηση ο κ.Αγγελούδης στάθηκε 
στη μεγάλη «πληγή» για τους Θεσσαλονικείς, την 
καθαριότητα, ζητώντας από τον πρωθυπουργό 
να στηρίξει οικονομικά τον δήμο προκειμένου να 
ενισχυθεί ο στόλος με σάρωθρα και πλυστικά. Η 
ανταπόκριση ήταν άμεση από πλευράς Μητσοτάκη 
που έδωσε έγκριση για χρηματοδότηση ύψους 8 
εκατ. ευρώ.

Λίγο καιρό αργότερα, σε σύσκεψη για το Flyover στο 
Υπουργείο Μακεδονίας - Θράκης, ο κ.Αγγελούδης 
εξέφρασε την άποψη πως ο δήμος μπορεί να 
συμβάλλει στη μείωση του κυκλοφοριακού με τη 
νυχτερινή αποκομιδή των απορριμμάτων. 

Για να συμβεί, ωστόσο, θα έπρεπε ενισχυθεί 
οικονομικά ώστε να καλυφθούν οι βραδινές 
βάρδιες των υπαλλήλων. Ο κ.Μητσοτάκης εκ νέου 
έδωσε το «πράσινο φως» ανεβάζοντας το συνολικό 
ποσό της χρηματοδότησης για την καθαριότητα 
στα 13 εκατ. ευρώ.

Χαρακτηριστική ήταν άλλωστε και η θερμή 
χειραψία που αντάλλαξαν στις αρχές Απριλίου στο 
περιθώριο εκδήλωσης στην Πολίχνη. Εκεί όπου 
σε σύντομη συνομιλία τους, ο κ. Μητσοτάκης 
είπε στον δήμαρχο ότι με ικανοποίηση βλέπει 
να αλλάζει κάτι προς το καλύτερο στην όψη της 
πόλης - ειδικά στον τομέα της αποκομιδής των 
σκουπιδιών. «Χαίρομαι διότι βάλαμε κι εμείς το 
χεράκι μας για να συμβεί αυτό, είπε με νόημα ο 
κ. Μητσοτάκης στον κ. Αγγελούδη, αναφερόμενος 
στη χρηματοδότηση.

Στα κέρδη για τη Θεσσαλονίκη είναι επίσης η 
επιπρόσθετη χρηματοδότηση που διεκδίκησε και 
έλαβε η νέα δημοτική αρχή από το Πράσινο Ταμείο 
για την ανάπλαση της Πλατείας Ελευθερίας, όπως 
και η ενίσχυση για την επέκταση της πεζοδρόμησης 
της Αγίας Σοφίας, από την Τσιμισκή έως το 
παραλιακό μέτωπο.

‘Ολα τα παραπάνω ζητήματα, σε συνδυασμό με 
την αποκατάσταση της Πλατείας Διοικητηρίου μετά 
από συμφωνία με το υπουργείο Πολιτισμού, αλλά 
και η θέση του δήμου για την ανάπλαση της ΔΕΘ 
αναμένεται να βρεθούν στο επίκεντρο της νέας 
συνάντησης που θα έχουν οι κύριοι Μητσοτάκης 
και Αγγελούδης.

Η επίσκεψη του πρωθυπουργού στο δημαρχιακό 
μέγαρο έχει βεβαίως και σημειολογικό χαρακτήρα, 
με τον κ.Μητσοτάκη να στέλνει το μήνυμα της 
αγαστής συνεργασίας με όλους, ανεξαρτήτως της 
πολιτικής τους προέλευσης. 

Παράλληλα, ο πρωθυπουργός θέλει να 
υπενθυμίσει στους Θεσσαλονικείς πως με την 
ιδιότητα του βουλευτή τον απασχολούν οι ανοιχτές 
εκκρεμότητες της πόλης, θέλει να έχει άμεση 
ενημέρωση για τα προβλήματα και συμμετοχή 
στην επίλυσή τους.

Στήριξη στη Θεσσαλονίκη 
και από την Πρόεδρο της 
Δημοκρατίας

Λίγα 24ωρα νωρίτερα στο γραφείο του 
δημάρχου, Στέλιου Αγγελούδη, βρέθηκε 
η Πρόεδρος της Δημοκρατίας, Κατερίνα 
Σακελλαροπούλου, η οποία εξέφρασε τη 
στήριξή της στις προσπάθειες να συνεχίσει 
να είναι η Θεσσαλονίκη μία ανοιχτή και 
ανεκτική πόλη.

Ο δήμαρχος από την πλευρά του ζήτησε από 
την κ.Σακελλαροπούλου και όσων μπορούν 
να βοηθήσουν να γίνει η Θεσσαλονίκη μία 
πόλη βιώσιμη, πιο καθαρή, πιο πράσινη, πιο 
ανοιχτή.
«Χαίρομαι πάντα να είμαι στη Θεσσαλονίκη 
κι αυτό είναι πάρα πολύ γνωστό, όχι 
μόνο γιατί έχω γεννηθεί εδώ, αλλά την 
αγαπώ ιδιαίτερα και εν πάση περιπτώσει η 
Θεσσαλονίκη είναι πολύ σημαντική και για 
τον τόπο μας. Είναι σημαντικό λοιπόν να 
γίνονται έργα και να προχωρούν. 

Το άνοιγμα που έχει ξεκινήσει εδώ και 
αρκετά χρόνια είναι ακριβώς σωστό να 
συνεχιστεί. Μια ανοιχτή, ανεκτική πόλη, 
όπως ήταν πάντα, όπως ήταν παλιά, που 
συνυπήρχαν όλοι και παρήγαγαν αυτό το 
πολύ ενδιαφέρον πολιτισμικό αποτέλεσμα, 
που είναι αυτή η πόλη. Αυτό είναι πολύ 
ωραίο να συνεχίζεται και χαίρομαι που το 
λέτε και εσείς. Ως προς τα έργα, ποτέ δεν 
λείπουν τα προβλήματα, τα παρακολουθώ 
και εύχομαι να πάνε όλα καλά και στο 
μέτρο που μπορώ, σίγουρα θα στηρίζω και 
εγώ αυτή την προσπάθεια», επισήμανε η 
Πρόεδρος της Δημοκρατίας.

Στο δημαρχιακό μέγαρο
τη Δευτέρα ο πρωθυπουργός



Αγαπητές συμπολίτισσες / αγαπητοί συμπολίτες,

Η πατρίδα μας η Ελλάδα αλλά και η Ευρώπη βρίσκονται εν μέσω σημαντικών προκλήσεων 
όπου δεν χωρεί εφησυχασμός. Στις ευρωπαϊκές εκλογές της 9ης Ιουνίου 2024 συντάσσομαι 

με το Δημοκρατικό Πατριωτικό Κίνημα ΝΙΚΗ, σε μια προσπάθεια για μια διαφορετική και 
αποτελεσματική ευρωπαϊκή πολιτική της Ελλάδος.

Η πολιτική αυτή θα βασίζεται στους πυλώνες της οικονομικής ανάπτυξης, της κοινωνικής 
αλληλεγγύης αλλά και της διασφάλισης κυριαρχικών μας δικαιωμάτων όπως αυτά 

απορρέουν από το Ευρωπαϊκό Δίκαιο και θα ωφελούν την Πατρίδας μας.  

Διεκδικούμε επίσης το δικαίωμα της διαφύλαξης της εθνικής ταυτότητας, των παραδόσεων 
και της μοναδικότητάς μας ως Ελληνισμός σε μία Ευρώπη των λαών. Συμμετέχω σε αυτή 

την αυθεντική προσπάθεια ως υποψήφιος ευρωβουλευτής, ζητώντας να με τιμήσετε με την 
εμπιστοσύνη και την ψήφο σας.

Δρ. Νομικής, δικηγόρος Αθηνών, Γεώργιος Ανθρακεύς,
Υποψήφιος Ευρωβουλευτής του κόμματος ΝΙΚΗ.

ΓΕΏΡΓΙΟΣ 
ΑΝΘΡΑΚΕΥΣ
ΥΠΟΨΗΦΙΟΣ ΕΥΡΩΒΟΥΛΕΥΤΗΣ 
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ΣΤΗ ΦΥΛΑΚΗ ΤΡΕΙΣ ΓΙΑ ΤΗΝ 
ΕΚΒΙΑΣΗ ΕΠΙΧΕΙΡΗΜΑΤΙΑ

Μετά τον 48χρονο απότακτο αστυνομικό, 
προσωρινά κρατούμενοι κρίθηκαν και άλλοι 
δύο άνδρες, ηλικίας 48 και 45 χρόνων, 
μόλις ολοκληρώθηκαν οι απολογίες τους 

για την υπόθεση  εκβίασης ενός επιχειρηματία στη 
Θεσσαλονίκη. Άπαντες αρνήθηκαν τις κατηγορίες 
που τους αποδίδονται αλλά με σύμφωνη γνώμη 
ανακρίτριας και εισαγγελέα οδηγήθηκαν στη 
φυλακή, μέχρι να τη διεξαγωγή της δίκης.

Πρώτος απολογήθηκε ο πρώην αστυνομικός, στις 
19 Απριλίου. Ισχυρίστηκε ότι σε βάρος του στήθηκε 
σκευωρία και χαρακτήρισε ψευδή και ανυπόστατη 
την καταγγελία. Στο ίδιο μήκος κύματος κινήθηκαν 
και οι δύο συγκατηγορούμενοι του οι οποίοι είχαν 
την ίδια ποινική μεταχείριση με αυτόν καθώς 
προφυλακίστηκαν, μετά τις απολογίες τους, στις 13 
Μαΐου.

Σχετικά με την αποδιδόμενη πράξη της απόπειρας 
εκβίασης και της παράνομης οπλοκατοχής που του 
αποδίδεται, και ο δεύτερος 48χρονος Έλληνας, 
στο απολογητικό υπόμνημα που υπέβαλε στην 5η 
ανακρίτρια, ανέφερε ότι: Το μεσημέρι της 16ης 
Απριλίου μετέβη μαζί με τον συνομήλικο του πρώην 
αστυνομικό κι ένα άγνωστο τρίτο πρόσωπο στην 
ταβέρνα που διατηρεί ο καταγγέλλων στην περιοχή 
της Επανομής. Ο τελευταίος  δραστηριοποιείται και 
στον χώρο των κατασκευών.

Όπως είπε ο 48χρονος, μόλις τον είδαν, ο πρώτος 
κατηγορούμενος θυμήθηκε ότι χρωστούσε χρήματα 
στον τρίτο συγκατηγορούμενο τους, έναν 45χρονο 
Αλβανό που δούλευε για τον καταγγέλλοντα σε 
ένα κτήριο της ΑΑΔΕ, το καλοκαίρι του 2021. 
Αναφέρθηκε σε ένα χρέος που είχε δημιουργήσει 
στον φίλο του  από την δουλειά αυτή και τον ρώτησε 
γιατί τον αποφεύγει και έχει χαθεί από παντού.

«Δεν είχα όπλο και χειροβομβίδα»
 
Επισήμανε ότι αυτός παρενέβη μόνο μερικές φορές 
σαν ακροατής λέγοντας ότι είναι κακό να αφήνεις 
απλήρωτους εργάτες μεροκαματιάρηδες και ότι 
δεν άσκησε καμία πίεση και δεν εκτόξευσε την 
παραμικρή απειλή κατά της ζωής ή της σωματικής 
ακεραιότητας του. «Είναι απολύτως ψευδές αυτό 
που ισχυρίζεται ο μηνυτής ότι δήθεν είχα στην κατοχή 
μου όπλο και χειροβομβίδα μέσα στο τσαντάκι και 
του τα επέδειξα» τόνισε και πρόσθεσε ότι «πιθανόν 
να επεδίωξε να εμφανιστεί ως θύμα, προκειμένου να 
μην αποπληρώσει την οφειλή του, παρά το γεγονός 
της ομολογίας του περί της ύπαρξής της».

Απολογητικό υπόμνημα υπέβαλε και ο 45χρονος 
Αλβανός ο οποίος κατηγορείται για ηθική αυτουργία 
στην απόπειρα εκβίασης σε βάρος του επιχειρηματία,  
δηλώνοντας  κατηγορηματικά ότι δεν έχει καμία 
σχέση με την αποδιδόμενη πράξη. Ο συγκεκριμένος 
κατηγορούμενος δραστηριοποιείται  στον κλάδο των 
κατασκευών και είναι ιδιοκτήτης κατασκευαστικής 
εταιρείας.

 Ισχυρίστηκε ότι ο καταγγέλλων ως εργολάβος 
του ανέθεσε την  ανακατασκευή του κτιρίου της 
ΑΑΔΕ που βρίσκεται στο κέντρο της Θεσσαλονίκης. 
Ο κατηγορούμενος απέδωσε στον φερόμενο ως 
παθόντα αντισυμβατική συμπεριφορά που του 
προκάλεσε μεγάλη οικονομική ζημία. «Αναγκάστηκα 
να επωμιστώ εξ’ ολοκλήρου την πληρωμή των 
υλικών και των συνεργείων. Δεν εμφανίστηκε ποτέ 
για να γίνει και εκκαθάριση και τελική επιμέτρηση 
του έργου, προβάλλοντας ψευδείς δικαιολογίες» 
επισήμανε.

Όσον αφορά στη σχέση του με τους 
συγκατηγορούμενους του είπε ότι διατηρούσε 
πολύχρονη φιλική σχέση με τον απότακτο 
αστυνομικό ενώ για τον δεύτερο κατηγορούμενο 
ανέφερε ότι πρώτη φορά άκουσε γι’ αυτόν όταν 
έλαβε γνώση της δικογραφίας. Δήλωσε άγνοια 
σχετικά με τα καταγγελλόμενα γεγονότα από τον 
επιχειρηματία, επισημαίνοντας ότι «όλο αυτό είναι 
μια επινόησή του, με προφανή σκοπό να απαλλαγεί 
από τις υποχρεώσεις του απέναντί μου».
 
Το κατηγορητήριο
 
Σύμφωνα με τη δικογραφία, ο επιχειρηματίας, 
ηλικίας 48 χρόνων, την επόμενη μέρα κατήγγειλε 
στην αστυνομία ότι το απόγευμα της 16ης Απριλίου 
μετέβησαν στο κατάστημα του τρείς άγνωστοι 
άνδρες που του είπαν ότι ενεργούσαν κατ’ εντολή 
του 45χρονου Αλβανού τον οποίο αυτός γνώριζε 
από παλαιότερη επαγγελματική τους συνεργασία.  

«Μετερχόμενοι απειλές βλάβης της περιουσίας και 
της επιχείρησης του παθόντα, καθώς και απειλές 
κατά της ζωής και της σωματικής ακεραιότητας 
του, μέσω επίδειξης σ’ αυτόν πυροβόλου όπλου 
(πιστολιού) και χειροβομβίδας και φωτογραφιών 
της οικίας του, απαίτησαν εκβιαστικά την καταβολή 
50.000 ευρώ» αναγράφεται στο διαβιβαστικό του 
τμήματος Δίωξης Εκβιαστών και επιπλέον ότι ο 
παθών προκειμένου να επιτύχει την αποχώρηση 
των δραστών από το κατάστημα του συμφώνησε 
στην εβδομαδιαία καταβολή του χρηματικού ποσού 
των 2000 ευρώ. 

T

Ρεπορτάζ
Βασίλης ΠαπαναστασούληςΤι ισχυρίστηκαν στις απολογίες τους ένας 

απότακτος αστυνομικός και άλλοι δύο 
κατηγορούμενοι 
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ια ανθρωποκτονία με δόλο σε ήρεμη 
ψυχική κατάσταση παραπέμφθηκε 
να δικαστεί, με βούλευμα 

του Συμβουλίου Πλημμελειοδικών 
Θεσσαλονίκης ένας 30χρονος ο οποίος 
ομολόγησε στην αστυνομία πως σκότωσε 
έναν 64χρονο, τον Ιούλιο του 2023, στην 
περιοχή Μενεμένης Θεσσαλονίκης. Από την 
έρευνα των διωκτικών αρχών  προέκυψε ότι 
το κίνητρο του εγκλήματος ήταν σεξουαλικό.
Η δίκη του κατηγορούμενου προσδιορίστηκε 
να διεξαχθεί τον ερχόμενο μήνα στο Μικτό 
Ορκωτό Δικαστήριο Σερρών. Με το ίδιο 
βούλευμα ο καθ’ ομολογίαν δράστης  
απαλλάχθηκε από τις κατηγορίες της 
παράνομης οπλοφορίας μαχαιριού και της 
οπλοχρησίας καθώς ο θάνατος του θύματος, 
σύμφωνα με τη νεκροψία- νεκροτομή, 
επήλθε συνεπεία κρανιοεγκεφαλικών 
κακώσεων και από στραγγαλισμό με βρόγχο. 
Το δικαστικό συμβούλιο δεν υιοθέτησε την 
πρόταση του εισαγγελέα Πρωτοδικών που 
ζήτησε παραπομπή για  «ανθρωποκτονία 
με δόλο σε βρασμό ψυχικής ορμής, καθ’ 
υπέρβαση της άμυνας». Ο τελευταίος 
δέχτηκε τον ισχυρισμό του κατηγορούμενου  
δηλαδή ότι ο 64χρονος επιχείρησε να 
τον βιάσει και γι’ αυτό αντέδρασε και τον 
γρονθοκόπησε μέχρι θανάτου. Η αστυνομία 
σχημάτισε τη δικογραφία με βάση τις 
καταθέσεις του 30χρονου, καθώς δεν 
υπήρχαν αυτόπτες μάρτυρες.

«Τον κατηύθυνε το μίσος»

«Θεωρώ πάντως ότι, κατά την παράθεση των 
γεγονότων, ήταν ειλικρινής αφού κατέθεσε 
όχι μόνο τα πραγματικά περιστατικά που 
τον συνέφεραν, αλλά και αυτά που τον 
επιβαρύνουν, ιδίως δε ότι ήθελε να σκοτώσει 
το θύμα λόγω του μίσους που ένιωσε για 
αυτό. Μάλιστα παραδόθηκε μόνος του στην 
αστυνομία, ενώ μέχρι τότε δεν είχε γίνει 
αντιληπτός από κανέναν, δεν είχε σχέσεις 
με το θύμα, ώστε να στραφούν οι έρευνες 
σ’ αυτόν και θα μπορούσε, απαλείφοντας τα 
δακτυλικά του αποτυπώματα, ενδεχομένως 
ακόμη και να αποφύγει τη σύλληψη»» 
αναφέρει ο εισαγγελικός λειτουργός, 
αιτιολογώντας την πρόταση του.  

Ο 30χρονος κατηγορούμενος, ήταν χρόνιος 
χρήστης χασίς, κοκαΐνης και ναρκωτικών 
χαπιών ενώ στο παρελθόν έχει καταδικαστεί 
για παραβάσεις του νόμου περί ναρκωτικών, 
κλοπές και ληστεία και έχει δε εκτίσει 
μέρος της ποινής του στις φυλακές 
Νιγρίτας Σερρών. Ασκούσε το επάγγελμα 
του υδραυλικού αλλά όταν τελέστηκε το 
έγκλημα δεν εργαζόταν και αντιμετώπιζε 
οικονομικά και οικογενειακά προβλήματα, 
όπως αναγράφεται στο παραπεμπτικό 
βούλευμα.  επέμενε η εργασία να γίνει 
άμεσα.

Τις πρωινές ώρες της 18ης Ιουλίου 2023, ο 
κατηγορούμενος εμφανίστηκε αυθορμήτως 
στο ΑΤ Λευκού Πύργου και δήλωσε ότι την 
προηγούμενη μέρα σκότωσε δύο Αλγερινούς 
που επιχείρησαν να τον ληστέψουν και 
ότι πέταξε τα πτώματα στην περιοχή του 
Γαλλικού ποταμού. Από την αστυνομική 
έρευνα, όμως,  δεν βρέθηκε κανένα στοιχεία 
που να επιβεβαιώνει τους ισχυρισμούς του.
Οδηγήθηκε ενώπιον του Μονομελούς 
Πλημμελειοδικείου και καταδικάστηκε με 
φυλάκιση 8 μηνών, με τριετή αναστολή,  
για ψευδή καταγγελία. Κατόπιν αφέθηκε 
ελεύθερος και περιπλανήθηκε στην πόλη.  
Έκανε χρήση ναρκωτικών και πήγε στην 
περιοχή του Σιδηροδρομικού Σταθμού 
όπου κάθισε σε ένα παγκάκι. Εκεί τον 
προσέγγισε ο 64χρονος ο οποίος του ζήτησε 
να επισκευάσει το καζανάκι στο μπάνιο του 
σπιτιού του, αντί 30 ευρώ, ενώ επέμενε η 
εργασία να γίνει άμεσα.

Γυμνό πτώμα
 
Σύμφωνα με τη δικογραφία, ενόσω ο 
κατηγορούμενος βρισκόταν πάνω από το 
καζανάκι, ο 64χρονος ήρθε από πίσω του 
γυμνός, φορώντας μόνο μια πετσέτα γύρω 
από τη μέση του και τον άρπαξε με το ένα 
χέρι από τον λαιμό και με το άλλο του 
έφραξε το στόμα για να μην φωνάξει.

Άρχισε να τον τραβάει προς την κρεβατοκάμαρα 
ενώ ο κατηγορούμενος αντιστεκόταν ενεργά. 
Ακολούθησε πάλη και ο κατηγορούμενος τον 
γρονθοκόπησε πάνω από 10 φορές μέχρι που 
ο 64χρονος λιποθύμησε ελαφρώς και έβγαλε 
έναν ρόγχο. Ο κατηγορούμενος συνέχισε 
να τον χτυπά λόγω του μίσους, που όπως 
ομολόγησε, ένιωθε γι’ αυτόν. Κατόπιν, του 
έσφιξε τον λαιμό με ένα κορδόνι.

Μετά την τέλεση της πράξης του, ο 30χρονος 
πήρε από την κουζίνα τρία μαχαίρια οικιακής 
χρήσης και κάρφωσε τα δύο στο στρώμα 
του κρεβατιού ενώ πέταξε το τρίτο πάνω 
στα γεννητικά όργανα του θανόντος. Με 
ένα σφουγγάρι συγκέντρωσε μια ποσότητα 
αίματος του θύματος και με αυτό έγραψε 
στον τοίχο τη φράση «παιδεραστής -1». Στη 
συνέχεια, εξήλθε της οικίας και μετέβη στο 
τμήμα Εγκλημάτων κατά Ζωής της ΕΛΑΣ, 
όπου παραδόθηκε. Όταν οι αστυνομικοί 
μετέβησαν στο διαμέρισμα, δίπλα στο γυμνό 
πτώμα, μεταξύ άλλων, βρήκαν και δύο 
σφραγισμένα προφυλακτικά.  

Απολογούμενος στο πλαίσιο της αστυνομικής 
προανάκρισης, ο κατηγορούμενος κατέθεσε: 
«Δεν μετανιώνω καθόλου γι’ αυτό που έκανα. 
Του άξιζε και πάλι το ίδιο θα έκανα». Ενώπιον 
της ανακρίτριας αρνήθηκε πλέον ότι ήθελε 
να τον σκοτώσει.

Γ

ΔΟΛΟΦΟΝΊΑ ΕΝ ΒΡΑΣΜΩ 
«ΕΊΔΕ» Ο ΕΊΣΑΓΓΕΛΕΑΣ

Υπόθεση ανθρωποκτονίας με σεξουαλικό κίνητρο πρόκειται να εκδικαστεί στο Μικτό Ορκωτό 
Δικαστήριο Σερρών   

Ρεπορτάζ
Βασίλης Παπαναστασούλης
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5.Η "ΑΠΟΙΚΙΑ" ΤΗΣ 
ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 

Πολλά τα χαμόγελα στο τραπέζι του Νίκου 
Ανδρουλάκη με τους υποψήφιους ευρωβουλευτές, 
με τα εννέα πρόσωπα με καταγωγή από τη 
Θεσσαλονίκη να τραβούν το ενδιαφέρον για αστεία 
και πειράγματα. Μάλιστα υπήρξαν και άλλοι που 
είτε λόγω σπουδών, είτε λόγω επαγγελματικών 
υποχρεώσεων θέλησαν να προστεθούν στα 
"καρντάσια" του ευρωψηφοδελτίου. 

6.ΓΛΑΣΤΡΑΚΙΑ ΣΤΙΣ ΜΗΤΕΡΕΣ 

Με τον δικό τους τρόπο τίμησε τη Γιορτή της 
Μητέρας το ΠΑΣΟΚ Θεσσαλονίκης. Η Επιτροπή 
Εκλογικού Αγώνα της Δημοτικής Οργάνωσης 
Ευόσμου-Κορδελιού για την πρωτοβουλία που πήρε 
να μοιράσει γλαστράκια στις μητέρες που είχαν την 
Κυριακή την τιμητικη τους. "Ιδιαίτερα ενθαρρυντική 
η ανταπόκριση του κόσμου, στην πρωτοβουλία 
μας αυτή, μας δίνει κουράγιο για τη συνέχιση του 
αγώνα" σχολίασε η νομαρχιακή οργάνωση δίνοντας 
πολλά συγχαρητήρια στα τοπικά στελέχη. 

3. ΠΑΡΟΥΣΙΑ ΜΗΤΣΟΤΑΚΗ ΣΤΙΣ 
20/5 ΤΑ ΑΠΟΤΕΛΕΣΜΑΤΑ ΤΗΣ 
ΜΑΜΘ
Μέρα με την ημέρα συμπληρώνεται το πρόγραμμα 
της επίσκεψης του Κυριακου Μητσοτακη, στη 
Θεσσαλονικη την επόμενη Δευτέρα 20 Μαΐου. 
Σύμφωνα με πληροφορίες ο πρωθυπουργός το πρωί 
θα είναι παρών στην εκδήλωση της παρουσίασης 
των αποτελεσμάτων της Μελέτης Ανάπτυξης Μετρό 
Θεσσαλονίκης (ΜΑΜΘ),ενώ το απόγευμα της ίδια 
ημέρας θα είναι ο κεντρικός ομιλητής στη γενική 
συνέλευση του ΣΕΒΕ.

4.ΑΠΑΝΤΕΣ ΠΑΡΟΝΤΕΣ ΣΤΗ 
ΣΥΝΑΝΤΗΣΗ ΜΕ ΤΗΝ ΠΡΟΕΔΡΟ 
ΤΗΣ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑΣ
 
Άπαντες παρόντες για να υποδεχτούν την Πρόεδρο 
της Δημοκρατίας, Κατερίνα Σακελλαροπούλου, 
στο δημαρχείο της Θεσσαλονίκης. Μπορεί ο 
δήμαρχος, Στέλιος Αγγελούδης, να ήταν αυτός που 
την προυπάντησε, ωστόσο όλη η διοίκηση ήταν 
παραταγμένη στην είσοδο για μια χειραψία και ένα 
σύντομο καλωσόρισμα. 
'Αλλωστε, ήταν η πρώτη επίσημη επίσκεψη της 
κ.Σακελλαροπούλου στο δημαρχιακό μέγαρο μετά 
την ανάληψη των επίσημων καθηκόντων της νέας 
δημοτικής αρχής. Ο δήμαρχος είχε τη δυνατότητα 
να τη συναντήσει τον περασμένο Οκτώβριο, λίγο 
μετά το νικηφόρο αποτέλεσμα της κάλπης, στο 
Προεδρικό Μέγαρο. 

KARFITSOMATA

1.ΣΤΗ ΧΑΡΙΛΑΟΥ ΣΥΝΕΧΙΣΕ ΤΙΣ 
ΕΠΙΣΚΕΨΕΙΣ Ο Σ. ΑΓΓΕΛΟΥΔΗΣ
 
 Πιστός στην υπόσχεση για συνεχή ραντεβού με 
τους πολίτες παραμένει ο  δήμαρχος Θεσσαλονίκης, 
Στέλιος Αγγελούδης. «Μάθαμε ότι ακούτε τους 
προβληματισμούς και ζητήσαμε να έρθετε στην 
περιοχή Χαριλάου», είπαν προς τον κ.Αγγελούδη 
οι δημότες που συγκεντρώθηκαν στην Πλατεία 
Σταμάτη Καραμανλή για να εκφράσουν τα παράπονα 
τους. «Ήρθα για να ακούσω τη φωνή σας και να 
βρω λύσεις. Η φιλοσοφία μου είναι να ακούω τον 
κόσμο» τους απάντησε ο δήμαρχος. Μάλιστα, η 
επίσκεψη δεν ήταν στο «φτερό»! Ο κ.Αγγελούδης 
όχι απλά τους άκουσε, αλλά επιθεώρησε τα 
προβληματικά σημεία και ζήτησε από τους 
αντιδημάρχους άμεσες λύσεις. Ο ίδιος κάθισε στα 
παγκάκια όπου συνομίλησε με τους περαστικούς για 
την καθαριότητα, τις πεζοδρομήσεις, το φωτισμό, 
τα ογκώδη και ένα σωρό ακόμη θέματα.

2.Ο ΚΑΣΣΕΛΑΚΗΣ ΣΤΟ ΛΕΥΚΟ 
ΠΥΡΓΟ
 
Στον Λευκό Πύργο θα στήσει το βαν του ΣΥΡΙΖΑ ο 
Στέφανος Κασσελάκης στην τριήμερη επίσκεψή του 
στην Θεσσαλονίκη. Μάλιστα αναμένεται να μιλήσει 
στους πολίτες που θα κάνουν την βόλτα τους στη 
Νέα Παραλία το βράδυ του Σαββάτου. Νωρίτερα, 
μετά την περιοδεία στο Κιλκίς, θα επισκεφθεί τις 
εκθέσεις βιβλίου και κόμικς ενώ την Κυριακή θα 
παρακολουθήσει την επιμνημόσυνη δέηση για την 
Γενοκτονία των Ποντίων και θα κάνει βόλτα στον 
Εύοσμο. Τέλος τη Δευτέρα πριν αναχωρήσει για 
τα Γιαννιτσά θα πάει σε λαϊκή στην περιοχή της 
Περαίας.
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1. ΣΤΟ “ΚΛΑΜΠ” ΤΩΝ 
ΜΠΑΜΠΑΔΩΝ ΠΡΟΣΤΕΘΗΚΕ Ο 
ΔΙΑΜΑΝΤΗΣ ΓΚΟΛΙΔΑΚΗΣ 
Σε πελάγη ευτυχίας πλέει ο βουλευτής Α' 
Θεσσαλονίκης της ΝΔ, Διαμαντής Γκολιδάκης 
καθώς η σύζυγός του, Φανή Αρβανιτίδου 
Γκολιδάκη, έφερε στον κόσμο την κορούλα τους, 
ανήμερα της γιορτής της μητέρας. «Η γιορτή 
της μητέρας. Ιερή μέρα. Για όλους και για όλες. 
Για μένα προσωπικά, από εδώ και στο εξής, θα 
υπάρχει ένας επιπλέον συγκλονιστικός λόγος 
ώστε να μένει κάθε χρόνο, κάθε μέρα, κάθε στιγμή 
χαραγμένη στην καρδιά μου. Και το ίδιο πιστεύω, 
για μια νέα μανούλα πλέον, την αγαπημένη μου 
σύζυγο Φανή Αρβανιτίδου Γκολιδάκη, που σήμερα 
μας πρόσφερε ό,τι πιο πολύτιμο στον κόσμο. Γιατί 
σήμερα μας ευλόγησε ο Θεός με το Θείο δώρο της 
δημιουργίας της ζωής. Μιας νέας ψυχούλας. Της 
κόρης μας», έγραψε ο βουλευτής. 

2. ΤΟ ΜΠΟΥΓΕΛΩΜΑ 
ΤΟΥ Κ.ΓΙΟΥΤΙΚΑ ΑΠΟ 
ΠΟΔΟΣΦΑΙΡΙΣΤΕΣ ΤΟΥ ΠΑΟΚ
 Η χαρά που μπορεί  να προσφέρει  το ποδόσφαιρο 
βρήκε την έμπρακτη εφαρμογή της στο 7ο «Road 
to Salonica Cup», το τουρνουά που έγινε υπό 
την αιγίδα της ΕΠΣΜ. Οι μικροί ποδοσφαιριστές 
έδωσαν μαθήματα αθλητικής συμπεριφοράς, ενώ 
ο αντιπεριφερειάρχης Θεσσαλονίκης, Κώστας 
Γιουτίκας, αν και «δηλωμένος» Αρειανός, απένειμε 
το κύπελλο στην ομάδα Κ12 του ΠΑΟΚ παραμένοντας 
στα ξεφαντώματα  της χαράς  για την επιτυχία  τους. 
Και οι μπαλαδόροι του το αναγνώρισαν, αφού τον 
συμπεριέλαβαν ακόμη και  στο… μπουγέλωμα, που 
ήρθε στο αποκορύφωμα των πανηγυρισμών τους. 
Ο κ.Γιουτίκας όχι μόνο δεν το απέφυγε, αλλά το 
διασκέδασε!

KARFITSOMATA KARFITSOMATA

5.ΟΔΗΓΟ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ 
ΣΥΝΕΓΡΑΨΕ Η ΓΟΥΛΑ
 Η Καλυψώ Γούλα μπαίνει σε νέες ...περιπέτειες! 
Και πιο συγκεκριμένα συγγραφικές. Η δικηγόρος 
και έμπειρη αυτοδιοικητικός εκμεταλλεύτηκε 
τις γνώσεις και τη μεγάλη αγάπη που τρέφει 
για τη Θεσσαλονίκη ώστε να δημιουργηθεί ένας 
ξεχωριστός οδηγός πόλης.

«Ένωσε» δυνάμεις με τη συγγραφέα – 
εκπαιδευτικό, Μελίνα Ηλιοπούλου, με τις εικόνες 
του Φίλιππου Φωτιάδη και μαζί δημιούργησαν μια 
«Φανταστική Βόλτα στη Θεσσαλονίκη». Μέσα από 
το συγκεκριμένο βιβλίο, των εκδόσεων Καλέντη, 
ο μικρός Γιώργος ξεναγεί μια παρέα τουριστών σε 
όλα τα μνημεία της πόλης, τους ταΐζει κουλούρι και 
μπουγάτσα, τους πηγαίνει τσάρκα στην παραλία και 
τους μαθαίνει όλα τα φανερά και κρυμμένα μυστικά 
για να λατρέψεις τη Θεσσαλονίκη.

6. ΣΤΗΡΙΖΕΙ ΤΟΥΣ ΥΠΟΨΗΦΙΟΥΣ
Έχουν να το λένε οι υποψήφιοι ευρωβουλευτές του 
ΠΑΣΟΚ από τη Θεσσαλονίκη για την στήριξη που 
βρίσκουν από την τοπική νομαρχιακή. Δεν υπάρχει 
άλλη που να καλεί σε κάθε συγκέντρωση υποψηφίου 
στηρίζοντας άπαντες στην δύσκολη προεκλογική 
εκστρατεία. Μάλιστα οι υποψήφιοι ευρωβουλευτές 
καλούνται και στις μαζικές εξορμήσεις σε λαϊκές 
και σε γειτονιές έχοντας στο πλευρό τους τα τοπικά 
στελέχη.

3.ΤΑ ΜΑΝΤΑΤΑ ΤΗΣ ΕΡΕΥΝΑΣ 

Επιβεβαιώθηκε η στήλη για τις πιθανότητες της 
Δώρας Αυγέρη στο ευρωψηφοδέλτιο του ΣΥΡΙΖΑ. 
Στην πρόσφατη δημοσκόπηση της Interview η 
υποψήφια παίζει δυνατά για εκλογή κοντραριζόμενη 
την Έλενα Κουντουρά και την Σοφία Μπεκατώρου. 
Φαίνεται ότι προηγούνται με διαφορά οι Κώστας 
Αρβανίτης, Νίκος Παππάς και Νίκος Φαραντούρης. 
Πιο χαμηλά βρίσκεται στην λίστα αλλά εντός 
δεκάδας η Δώρα Τσαμπάζη. Στη φωτογραφία η 
Δώρα Αυγέρη με την εκλεγμένη στη βουλή στην Α’ 
Θεσσαλονίκης Ράνια Θρασκιά. 

4.ΟΛΟΝΥΚΤΙΑ ΣΤΟ ΛΕΥΚΟ 
ΠΥΡΓΟ 

Δυνατό αντιπολεμικό μήνυμα έστειλαν από 
τη Θεσσαλονίκη φοιτητές και σωματεία που 
συμμετείχαν στη συμβολική ολονύκτια διαμαρτυρία 
στο Λευκό Πύργο ενάντια στον πόλεμο στη Γάζα. 
Με παράδειγμα ότι γίνεται στα πανεπιστήμια της 
Αμερικής οι φοιτητές αποφάσισαν να κάνουν 
διαμαρτυρία σε συμβολικό σημείο και όχι στους 
χώρους του ΑΠΘ όπου θα μπορούσε να προκαλέσει 
παρέμβαση της ΕΛΑΣ. 
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ΕΔΩ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗ
ΠΕΡΙΦΕΡΕΙΑΚΗ ΕΝΟΤΗΤΑ ΧΑΛΚΙΔΙΚΗΣ: 
Υπάλληλοι με πολλαπλά 
καθήκοντα και… προνόμια!
Καθώς η «εκλεκτή» του τέως και της νυν 
αντιπεριφερειάρχη Χαλκιδικής Μάγδα 
Συρδάρη, συνεχίζει να κατοικοεδρεύει 
στα «ιδιαίτερα» της αντιπεριφέρειας, 
δηλαδή στο γραφείο αντιπεριφερειάρχη, 
κανείς από τους υπεύθυνους δεν μπορεί 
να δικαιολογήσει τα αδικαιολόγητα, 
πόσο μάλλον να αναλάβει την ευθύνη 
κάνοντας τις ενέργειες που οφείλει. Το 
σκάνδαλο έχει φτάσει στη βουλή, κίνησε 
το εύλογο ενδιαφέρον των κομμάτων, 
με  επερώτηση που προτίθεται να 
κατατεθεί, προκειμένου να δοθούν 
επιτέλους οι επίσημες απαντήσεις. 
Η κ. Αικατερίνη Ζωγράφου, 
αποφεύγει να απαντήσει σε ερωτήσεις 
δημοσιογράφων περί του ζητήματος 
της Μάγδας Συρδάρη. Λέει ότι είναι 
λεπτό το ζήτημα, ότι δεν μπορεί τώρα 
να απαντήσει, ή κρύβεται και δεν 
απαντάει καθόλου. Άλλοτε απαντάει 
άλλα αντί άλλων, ότι δηλαδή για το 
θέμα των ξαδέρφων εργολάβων της 
Μάγδας Συρδάρη, κάλεσαν την τροχαία 
(!) και την αστυνομία (!) να επιληφθούν 
του θέματος! Τι σχέση έχει η τροχαία 
και η αστυνομία με παράτυπες και 
άκυρες διαδικασίες αναθέσεων που 
έγιναν από την υπηρεσία σας κ. 
Ζωγράφου; Εσείς είστε αυτή την στιγμή 
η πειθαρχική προϊσταμένη της Μάγδας 
Συρδάρη, η οποία λόγω της θέσης 
της εξασφάλισε για τα ξαδέρφια της 
εργολάβους, συνεταίρους του συζύγου 
της, εκατομμύρια σε αναθέσεις έργων 
και υπηρεσιών, τα παρέλαβε κιόλας, 
καταπατώντας κάθε νομιμότητα, 
ζημιώνοντας την Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας και κατά συνέπεια τους 
Έλληνες φορολογούμενους! Άλλωστε, 
αν όλα είναι καλά και νόμιμα με την 
υπόθεση των ξαδέρφων εργολάβων 
και σίγουρα δεν θα έχετε να φοβηθείτε 
τίποτα, γιατί δεν βγαίνετε να το πείτε;
Επίσης, ο περιφερειάρχης Απόστολος 
Τζιτζικώστας, προϊστάμενος όλων 
στην περιφέρεια, γιατί σιωπά; Γιατί δεν 
παίρνει θέση για να σώσει το κύρος της 
περιφέρειας; 
Όμως η φιλοδοξία  της Μάγδας Συρδάρη 
δεν σταματάει στα πεπραγμένα της 
περιφέρειας. Στον δήμο Σιθωνίας όπου 
εκλέχτηκε δημοτική σύμβουλος της 
αντιπολίτευσης με το ψηφοδέλτιο 
του υπόδικου Τζίτζιου, φιλοδοξεί 
να τα καταφέρει εξίσου καλά με την 
περιφέρεια, αν όχι καλύτερα και 
να εξαφανίσει συμπολίτευση και 
αντιπολίτευση (!),να μείνει μόνη 
της, κυρίαρχη πάνω από όλους.
Γιατί βλέπουμε ότι έχει υποσκελίσει 
παλιούς και δοκιμασμένους δημοτικούς 
συμβούλους στην παράταξη Τζίτζιου, 
τόσο που κάνει εντύπωση. Αλήθεια, 
η άλλη ισχυρή κυρία στην παράταξη 
Τζίτζιου, η πρώην αντιδήμαρχος κ. 
Κατερίνα Γιουβαρλάκη, συμφωνεί με την 
πρωτοκαθεδρία της Μάγδας, ή μήπως 
έχει αρχίσει να παίρνει αποστάσεις από 
την υπέρμετρα φιλόδοξη σύμβουλο; 

Πίσω στα πεπραγμένα της περιφέρειας, 
οι δραστηριότητες της Μάγδας Συρδάρη 
δεν σταματούν στις αναθέσεις προς την 
οικογένειά της, αλλά επεκτείνονται και 
σε άλλους τομείς. Είναι τοποθετημένη 
στο γραφείο αντιπεριφερειάρχη, αλλά 
αναλαμβάνει και έργο στην τεχνική 
υπηρεσία όπου διευθυντής είναι ο 
Άκης Μιγδάνης, επίσης στην πολιτική 
προστασία, αλλά αναλαμβάνει και 
διεθνείς εκθέσεις του εξωτερικού, όπου 
μετέχουν ελληνικές επιχειρήσεις! Τον 
περασμένο Δεκέμβριο, η ίδια εστάλη 
από τους προϊσταμένους της, ως ειδική 
(;) να συντονίσει την οργάνωση και να 
εκπροσωπήσει την Περιφέρεια Κεντρικής 
Μακεδονίας σε διεθνή έκθεση τροφίμων 
στο Μόναχο. Εκτός από τα εκτός έδρας 
που εισέπραξε λόγω της μετακίνησης 
στο εξωτερικό, το εκπληκτικό ήταν ότι 
μια εκ των δυο «ειδικών» υπαλλήλων 
της περιφέρειας που εστάλησαν στην 
διεθνή έκθεση, ήταν η Μάγδα Συρδάρη 
και η άλλη, η καθ’ ύλην διευθύντρια  της 
περιφέρειας υπεύθυνη για τα τρόφιμα! 
Και οι συμμετέχουσες εταιρίες τροφίμων 
που συμμετείχαν στην έκθεση για την 
Περιφέρεια Κεντρικής Μακεδονίας ήταν 
μόλις 9! 

Δηλαδή, από τις δυο ειδικούς 
υπαλλήλους της περιφέρειας, η μια ήταν 
πραγματικά στον τομέα της δουλειάς 
της και η άλλη απλώς… η εκλεκτή 
Μάγδα! Η Μάγδα, είναι παντού ακόμη 
και σε μετακινήσεις στο εξωτερικό, ως 
ειδικός τροφίμων! Η πτυχιούχος ΤΕΙ 
μηχανολογίας της τεχνικής υπηρεσίας 
της περιφερειακής ενότητας Χαλκιδικής, 
ειδικός τροφίμων στο Μόναχο και 
διοργανώτρια διεθνών εκθέσεων! 
Μα τελικά, σε πόσα αντικείμενα 
απασχολείται;

Το απαράδεκτο είναι, ότι μια αστεία 
δικαιολογία βρήκε να επικαλεστεί στην 
απόφασή της η αντιπεριφερειάρχης κ. 
Ζωγράφου, για να στείλει την «εκλεκτή» 
στην διεθνή έκθεση του Μονάχου. Το ότι 
υπάρχει έλλειψη προσωπικού! 

Δηλαδή η διευθύντρια υπεύθυνη 
τροφίμων και αγροτικής ανάπτυξης, δεν 
έφτανε; 

Και η αλήθεια είναι ότι υπάρχει έλλειψη 
προσωπικού στην υπηρεσία σας κ. 
ανιπεριφερειάρχη, και συγκεκριμένα 
στην τεχνική σας υπηρεσία, όπου 
τελευταία νοικιάζετε μηχανικούς από 
αναπτυξιακή εταιρία! Μήπως πρώτα θα 
έπρεπε να αξιοποιήσετε τους υπάρχοντες 
μηχανικούς σας, και γιατί όχι την κ. 
Συρδάρη, αντί να την στέλνετε στο … 
Μόναχο ως ειδική διοργάνωσης έκθεσης 
τροφίμων;

Υ.Γ. Έχει σταλεί φάκελος του σκανδάλου 
σε οικονομικό εισαγγελέα. Περιμένετε 
εξελίξεις.

Ο βουλευτής ΝΔ και τέως αντιπεριφερειάρχης Χαλκιδικής Γιάννης Γιώργος και η νυν αντιπεριφερειάρχης 
Χαλκιδικής Αικατερίνη Ζωγράφου 

Στη Βουλή έφτασε το θέμα της 
δημοτικής συμβούλου και υπαλλήλου της 
Περιφερειακής Ενότητας Χαλκιδικής και 
ζητούνται απαντήσεις 
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TO DO LIST – SKG 

Ask Tsouvi 

Ο Αλέξανδρος Τσουβέλας 
συνεχίζει να γνωρίζει επιτυχία με 
τη νέα του stand-up παράσταση 
«Ask Tsouvi» στο Vergina Theatro 
στη Θεσσαλονίκη. Εσύ ρωτάς, 
ο Τσουβέλας απαντάει! Μην το 
χάσεις την Πέμπτη 23 Μαΐου στις 
22:00.

Επιστροφή στα 
θερινά σινεμά

Το καλοκαίρι βρίσκεται μια 
ανάσα μακριά και η εποχή 
επιβάλει την επιστροφή 
των θερινών σινεμά. Στις 
18 Μαΐου και ώρα 21:00, 
το Ναταλί Σινεμά ανοίγει 
και πάλι τις πόρτες τους 
με το ντοκιμαντέρ «Bue-
na Vista Social Club» του 
ποιητή – σκηνοθέτη Wim 
Wenders.

Garden Bar

Το Garden Bar είναι το 
μέρος που μπορείς να 
περάσεις κάθε στιγμή 
της ημέρας σου. Από ένα 
απολαυστικό brunch, 
μέχρι επαγγελματικές 
συναντήσεις και βραδινά 
κοκτέιλς. Η βιτρίνα του 
βρίσκεται στον πεζόδρομο 
του Αγίου Μηνά στον 
αριθμό 16 και είναι ανοιχτά 
από νωρίς το πρωί μέχρι το 
βράδυ.

Rosé Grand Tasting 
Thessaloniki 

H Wine Plus ετοιμάζει τη 5th Rosé 
Grand Tasting στη Θεσσαλονίκη. 
Μια μεγάλη γευστική δοκιμή 
αφιερωμένη αποκλειστικά 
στα ροζέ κρασιά, η οποία θα 
πραγματοποιηθεί τη Δευτέρα 20 
Μαΐου, στο ξενοδοχείο Makedonia 
Palace, από τις 14:00.

Lords of the Sound 

Η συμφωνική ορχήστρα «Lords 
of the Sound» μετά την επιτυχία 
του «The Music of Hans Zimmer» 
στην Ευρώπη, επιστρέφει με ένα 
νέο σόου, το «Music is Com-
ing». Η ορχήστρα θα ερμηνεύσει 
μουσική από ταινίες και σειρές 
όπως: Game of Thrones, Dune, 
Harry Potter και The Lord of the 
Rings. Στη Μονή Λαζαριστών 
στις 19 Μαΐου και ώρα 21:00.

Μικρά Αγγλία

H θεατρική παράσταση «Μικρά 
Αγγλία» θα ανεβεί στο θέατρο 
Αμαλία στις 18 και 19 Μαΐου, 
στις 21:00 και την παρουσιάζει το 
τμήμα υποκριτικής της Τετάρτης 
των θεατρικών εργαστηρίων 
Στεφάνου. Την παράσταση 
σκηνοθετεί ο Κώστας Μελίδης.

PAGAN

Οι PAGAN, το εκρηκτικό 
συγκρότημα με τη σταθερά ανοδική 
πορεία και τα απανωτά sold out 
στις εμφανίσεις τους, έρχονται 
το Σάββατο 18 Μαΐου, στις 21:00, 
στο Principal Club Theater, για 
να ξυπνήσουν τον Διόνυσο με 
τον αρχέγονο ήχο τους και την 
μυστικιστική τους ατμόσφαιρα.

1

6 7

32 4 5

7
ΠΡΟΤΑΣΕΙΣ ΠΟΥ ΜΠΟΡΕΙΣ ΝΑ ΔΕΙΣ,

ΝΑ ΔΙΑΒΑΣΕΙΣ, ΝΑ ΓΕΥΤΕΙΣ, ΝΑ ΑΚΟΥΣΕΙΣ 
Επιμέλεια: Φιλίππα Βλαστού



21ΣΑΒΒΑΤΟ 18 ΜΑΪΟΥ 2024

της εβδομάδας!

The Muppets SKG: 
Το πιο cool νέο στέκι που 
σε ταξιδεύει στο Soho της Ν.Υ.
Ανόητοι,άμυαλοι,μωροί ειναι μερικές από τις έννοιες 
της λεξης fool, που βλέπεις στα motos, «Made by 
fools» και «Fools rule the world» που υπάρχουν στον 
χώρο του νέου all day cafe-restaurant «The Mup-
pets», και αυτό γιατί οι ιδιοκτήτες του από την αρχή 
πίστεψαν πως μπορούν να δώσουν ψυχή σε ενα άψυχο 
περιβάλλον. Αυτή ακριβώς ήταν η θεμελιώδης ιδέα 
πίσω απο την δημιουργία του The Muppets.

Ο αρχιτέκτονας Στρατός Χατζηιωαννιδης,δειχνοντας 
σεβασμό στη διατηρητέα αξία του κτιρίου,έδωσε 
μια νέα πνοή στο χώρο με street και urban επιρροές 
εμπνευσμενες από το soho της Ν.Υ.

Η signatute cocktail list του επηρεασμένη από τα 
trends της έποχης και της παγκόσμιας κοκτέιλ σκηνής 
ειναι δημιούργημα του Αλέξανδρου Σουρμπάτη,με 
παραλλαγές κλασσικών κοκτέιλ πλάι στα signatures.

Last but not least at all,το υπέροχο μενού 
φαγητού,μια all day street food κάρτα με επιρροές από 
όλο τον κοσμο,έμπνευση και δημιουργία του Ανδρέα 
Μπασιάκου ενός από τους πιο δυναμικά ανερχόμενους 
chef της πόλης.

Info: 
Ολυμπίου Διαμαντή 55, Θεσσαλονίκη 
Instagram: The Muppets Skg
Tik Tok: The Muppets Skg (@themuppetsskg)

ΡΕΠΟΡΤΑΖ : ΚΩΣΤΉΣ ΟΥΖΟΥΝΟΓΛΟΥ

TOP PLACE



22 ΣΑΒΒΑΤΟ 18 ΜΑΪΟΥ 2024

Ανακαλύπτοντας την ελληνική 
κοινότητα του cosplay 

Way of Life
by Elina

Ήρωες της ποπ κουλτούρας έρχονται στη ζωή μέσω της 
τέχνης της μεταμόρφωσης

Εντυπωσιάζουν λόγω της λεπτομερούς δουλειάς τους. 
Τραβούν τα βλέμματα σε κάθε διοργάνωση anime, 
κόμικς και βιντεοπαιχνιδιών. Ασκούν μια τέχνη η οποία 
βρίσκεται σε άνθηση τα τελευταία χρόνια αλλά ακόμη 
δεν έχει περάσει στη σφαίρα του mainstream. Το cosplay 
είναι η τέχνη της μεταμόρφωσης. Έχει ελκύσει πολλούς 
να επιχειρήσουν να ενσαρκώσουν τους αγαπημένους 
τους χαρακτήρες από την ποπ κουλτούρα. Οι καλύτεροι 
κάνουν λόγο για μια τέχνη που θα μας απασχολήσει τα 
επόμενα χρόνια.

Η Horo Von Kaida ξεκίνησε το cosplay το μακρινό 2013, 
ενώ τα επόμενα χρόνια εκπροσώπησε την Ελλάδα σε 
διεθνείς διαγωνισμούς. Το 2018 στο International Cos-
play Masters στο Μονακό και στη συνέχεια στο Interna-
tional Cosplay Masters στην Ιαπωνία. «Όταν ξεκίνησα 
δεν υπήρχε κοινότητα. Δεν υπήρχαν tutorials, ούτε 
υλικά οπότε ήταν πιο δύσκολο να φτιάξουμε τις στολές. 
Έπρεπε να σκεφτείς πώς θα φέρεις το χαρακτήρα στη 
ζωή και τα social media ήταν επίσης σε πιο πρώιμα 
στάδια. Έψαχνα πολύ πώς μπορείς να ράψεις υλικά 
και να φτιάξεις πανοπλίες και δημοσίευα tutorials στο 
ίντερνετ. Ξεκίνησαν έτσι να με καλούν σε συνέδρια του 
εξωτερικού για να παρευρεθώ με τις στολές μου και να 
κάνω σεμινάρια για το πώς τις φτιάχνω», αναφέρει η 
ίδια στην Karfitsa.

Μολονότι η ελληνική κοινότητα του cosplay είναι μικρή, 
εντούτοις όπως υποστηρίζει, το επίπεδο είναι αντάξιο 
του εξωτερικού. «Στη μαγεία του cosplay βρίσκεται το 
ότι μπορείς εσύ να διαλέξεις τον χαρακτήρα που θέλεις 
να ενσαρκώσεις και να γίνεις αυτός.

Η στιγμή που βλέπεις τον εαυτό σου στον καθρέφτη και 
νιώθεις ότι δεν είσαι εσύ αλλά είναι ο αγαπημένος σου 
χαρακτήρας εν ζωή είναι μαγική», δηλώνει.

Η Marcelline από τη Θεσσαλονίκη ασχολείται τα 
τελευταία 10 χρόνια με το cosplay και πλέον πρόκειται 
για κάτι στο οποίο αφιερώνει μεγάλο μέρος της μέρας 
της. Όσον αφορά τις στολές της, κάποια κομμάτια 
τα ράβει η ίδια, άλλα τα αγοράζει και σε κάποιες 
περιπτώσεις γίνεται ένας συνδυασμός. «Ο κόσμος 
ενθουσιάζεται, ειδικά αν αναγνωρίσει τον χαρακτήρα 
σου», λέει στην Karfitsa. 

Στο χώρο του cosplay το φύλο είναι «μεταβλητό» 
όπως εξηγεί, καθώς σε πολλές περιπτώσεις γίνεται 
crossdressing (ένας άνδρας ενσαρκώνει γυναικείο 
χαρακτήρα και το αντίθετο) αλλά και genderbend (μια 
γυναίκα υποδύεται ανδρικό χαρακτήρα με θηλυκές 
λεπτομέρειες για παράδειγμα). Ακόμη ωστόσο υπάρχει 
άγνοια σε πολλές περιπτώσεις για την τέχνη του cos-
play. 

Η Marcelline υποστηρίζει ότι η κοινότητα είναι ανοιχτή 
σε νέα άτομα, ενώ και η ίδια είναι πρόθυμη να βοηθάει 
νέους να κάνουν το βήμα και να το δοκιμάσουν. «Τα 
μηνύματά μου είναι ανοιχτά. Χαίρομαι να βοηθάω άτομα 
να έρθουν στην κοινότητα. Θα συμβούλευα κάποιον 
απλά να τολμήσει. Εγώ ξεκίνησα το cosplay με χαρτί 
υγείας και μια μπλούζα. Κατέληξα να βρίσκω όχι απλά 
φίλους, αλλά έχω γνωρίσει ανθρώπους που πλέον τους 
θεωρώ οικογένεια».

Για να δημιουργήσει έναν χαρακτήρα και να ετοιμάσει 
τη στολή, την περούκα και το μακιγιάζ η Marcelline 
αναφέρει πως μπορεί να χρειαστεί από δύο ώρες μέχρι 
και δύο μήνες, με τη Horo Von Kaida να συμπληρώνει 
πως πρόκειται για μια πολυδάπανη αλλά και χρονοβόρα 
ασχολία. 

Αυτοί που ξεχωρίζουν όμως και διακρίνονται στο χώρο 
έχουν και επαγγελματικές ευκαιρίες. Για να υπάρξει 
οικονομικό αντίκρυσμα η Marcelline σημειώνει πως 
χρειάζεται προσπάθεια. Η Horo Von Kaida επισημαίνει 
από την πλευρά της: «Στο ίντερνετ μπορείς να 
αναδείξεις τη δουλειά σου, ακόμα και να κάνεις startup 
πλατφόρμες για να τη χρηματοδοτήσεις. Μπορεί κάποιος 
να το κυνηγήσει με τα social media. Οποιοσδήποτε δίνει 
αγάπη σε αυτό που κάνει θα έχει ευκαιρίες. Ειδικά στο 
εξωτερικό αναζητούν πολύ τους cosplayers. Χαίρομαι 
γιατί βλέπω ότι από το 2018 και στην Ελλάδα έχει 
αρχίσει να ανεβαίνει και υπάρχει ζήτηση. Ειδικά στο 
χώρο του gaming, οι εταιρείες θέλουν στις εκθέσεις να 
έχουν κάποιον χαρακτήρα από τα βιντεοπαιχνίδια σαν 
ατραξιόν. Προσλαμβάνουν δηλαδή τοπικούς cosplay-
ers. Εγώ έχω γυρίσει σε πολλά μέρη του κόσμου χάρη 
στο cosplay και είμαι ευγνώμων για αυτό».

Horo Von Kaida - Jaina από World of Warcraft Horo Von Kaida σε διεθνή έκθεση Marcelline - Alexstrasza από World of Warcraft Marcelline - Lumine από Genshin Impact
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Polis
pin-up ΤΟΥ ΠΟΛΥ 

ΜΑΥΡΟΠΟΥΛΟΥ

Το BARaki Coffee & More στην Τούμπα, είναι ένα πρωτοποριακό 
coffee bar - restaurant με υψηλές προδιαγραφές σε design και 
service αποτελώντας το hot spot της πόλης για ένα ευχάριστο 
και όχι μόνο διάλειμμα. Σ’ έναν μοναδικό χώρο 400 τ.μ., με 
εκπληκτική διαμόρφωση και με την πιο θετική ενέργεια μπορείτε 
να απολαύσετε φαγητό, ποτό και καφέ όλες τις ώρες της ημέρας 
και της νύχτας... 

Στο BARAKI  o καφές είναι ένα σημαντικό κεφάλαιο και το 
διαπιστώνετε από την πρώτη γουλιά. Ειδικευμένοι baristas 
φροντίζουν την παραμικρή λεπτομέρεια για να απολαύσετε 
ποιοτικό καφέ. Το ίδιο ισχύει και για τα υπόλοιπα ροφήματα ενώ 
δεν περνούν απαρατήρητες οι ολοκληρωμένες επιλογές για 
πρωινό, brunch ή ένα γευστικό σνακ για να τα συνοδεύσετε.

Η κουζίνα και το bar του BARaki Coffee & More είναι με υψηλά 
"standard" και σε πολύ λογικές τιμές οι οποίες σε πείσμα των 
καιρών, κρατιούνται σε απόλυτη ισορροπία τόσο με την ποιότητα 
και την ποσότητα των προϊόντων, όσο με το σεβασμό και την 
εξυπηρέτηση των πελατών μας.
Σας περιμένουμε για να σας αποδείξουμε πως η ποιότητα μας 
σε όλα τα επίπεδα είναι κορυφαία διαχρονικά και αξίζει να την 
απολαύσετε διότι "WeOnlyLiveOnce"...μην το ξεχνάτε!!!

Διεύθ. Διογένους 42, Τούμπα. Τηλ 2313 026226

ΣΑΚΗΣ ΡΟΥΒΑΣ & ΝΙΚΟΣ ΜΑΚΡΟΠΟΥΛΟΣ 
ΛΑΜΠΟΥΝ ΣΤΗΝ ΠΥΛΗ ΑΞΙΟΥ
Ο απόλυτος σταρ Σάκης Ρουβάς και ο σπουδαίος και συνάμα 
αγαπημένος λαϊκός τραγουδιστής Νίκος Μακρόπουλος 
καθηλώνουν το κοινό με τις εμφανίσεις τους στην εντυπωσιακή 
σκηνή της ΠΥΛΗΣ ΑΞΙΟΥ.
Ο Σάκης Ρουβάς που έκανε τα πρώτα του επαγγελματικά βήματα 
στην Θεσσαλονίκη παραδέχθηκε ότι η συνύπαρξη με τον Νίκο 
Μακρόπουλο είναι καταπληκτική και αυτό ακριβώς βγαίνει και 
στην σκηνή από τους δύο καλλιτέχνες, σε ένα πρόγραμμα που 
δεν χάνεται με τίποτα! Άλλωστε είναι και μία συνεργασία που 
έχει δοκιμαστεί και στο παρελθόν όπως ανέφερε και ο Νίκος 
Μακρόπουλος.
Όσον αφορά τον χώρο που τους φιλοξενεί, την ΠΥΛΗ ΑΞΙΟΥ, 
πρόκειται για το στολίδι της διασκέδασης πανελλαδικά με ότι 
πιο σύγχρονο και απαιτητικό όσον αφορά την αισθητική αλλά 
και την τεχνολογική υποδομή ώστε το αποτέλεσμα ήχου και 
φωτισμού να αγγίζει το τέλειο και να ικανοποιεί τα πιο απαιτητικά 
σχήματα.

Διεύθ. Γεωργίου Ανδρέου & Ερμιόνης.Τηλ. 2310553158, 
2310553198
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#Κάθε Παρασκευή και Σάββατο στην 
Θεσσαλονίκη, στο CATALAYA μέσα στον 
Μύλο από Παρασκευή 24 Μαΐου η μία 
και μοναδική Πάολα που θα έχει στο 
πλευρό της τον Ηλία Καμπακάκη.

# Δύο από τους πλέον αγαπημένους 
Έλληνες καλλιτέχνες στο είδος 
τους,Σάκης Ρουβάς και Νίκος 
Μακρόπουλος κάθε Παρασκευή και 
Σάββατο στην ΠΥΛΗ ΑΞΙΟΥ.

#Ο Γιώργος Σαμπάνης Παρασκευή 
και Σάββατο  στο BARBARELLA live 
clubbing.Μαζί του ένα αξιόλογο 
καλλιτεχνικό team.

.#Ο Τάκης Ζαχαράτος μας ταξιδεύει 
στον πλανήτη των γλυκών ονείρων 
από τη σκηνή του Vergina Theatro στη 
Θεσσαλονίκη, κάθε Παρασκευή και 
Σάββατο,σε μία παράσταση που δεν 
χάνεται και συνεχίζεται και τον Μάιο!

#Το θεατρικό δικαστικό θρίλερ 
«Μάρτυρας Κατηγορίας» της Άγκαθα 
Κρίστι ανεβαίνει στη Θεσσαλονίκη 
στο Κινηματοθέατρο Κολοσσαίον, με 
διπλές παραστάσεις.

# Η θεατρική παράσταση Ο Κύκλος των 
Χαμένων Ποιητών του Τομ Σούλμαν, 
ανεβαίνει στη σκηνή του θεάτρου 
Αριστοτέλειον κάθε Παρασκευή, 
Σάββατο και Κυριακή.

#Η θεατρική παράσταση «Τούνδρα» 
ανεβαίνει στη σκηνή του θεάτρου 
Metropolitan Urban Theater στην 
ανατολική Θεσσαλονίκη, για 2 βράδια, 
Τετάρτη 22 και Πέμπτη 23 Μαΐου στις 
22:15.

#Ο Glenn Hughes, η “Φωνή του Ροκ”, 
πρώην μπασίστας και τραγουδιστής 
των Deep Purple, θα ερμηνεύσει 
στη Θεσσαλονίκη στο Principal My-
los Complex, όλα τα τραγούδια από 
το θρυλικό ροκ άλμπουμ των Deep 
Purple, “Burn” μαζί με άλλα κλασικά 
τραγούδια των Deep Purple.Η συναυλία 
πραγματοποιείται, με αφορμή τη 
συμπλήρωση 50 χρόνων από την 
κυκλοφορία του άλμπουμ των Deep 
Purple “Burn”. Σάββατο 25 Μαΐου στις 
20:00.

#Το αινιγματικό, θεατρικό 
αριστούργημα “Ξαφνικά Πέρσι το 
Καλοκαίρι του Τένεσι Ουίλιαμς, 
παρουσιάζεται στη σκηνή του θεάτρου 
Artbox Fargani Theater στο κέντρο της 
Θεσσαλονίκης.

#Η θεατρική παράσταση The Doc-
tor του Robert Icke, σε ελεύθερη 
διασκευή από το έργο Professor Ber-
nhardi του Άρτουρ Σνίτσλερ, ανεβαίνει 
στη σκηνή του Βασιλικού θεάτρου έως 
την Κυριακή 26 Μαΐου.

#Η Γη των ανθρώπων του Αντουάν ντε 
Σαιντ-Εξυπερύ, στο Θέατρο Αυλαία έως 
τις 21 Μαίου. Ώρα έναρξης στις 21:15.

AGENDA

Πρόκειται αναμφισβήτητα για την πλέον αγαπημένη λαϊκή 
τραγουδίστρια της γενιάς της και των τελευταίων χρόνων.Ο 
λόγος για την Πάολα που μετά από έναν χρόνο επιστρέφει 
στην πόλη της, την Θεσσαλονίκη σε έναν εκπληκτικό, 
ανανεωμένο και άκρως καλοκαιρινό χώρο. Το CATALAYA στον 
Μύλο που ανακαινίστηκε και είναι έτοιμο να εντυπωσιάσει 
και να  υποδεχθεί την μοναδική Πάολα.

Μαζί της ένας ακόμη αγαπημένος της πόλης, ο Ηλίας 
Καμπακάκης που εντυπωσιάζει πάντα με τις ζωντανές 
εμφανίσεις του προσφέροντας μία διαφορετική νότα όπως 
μόνο αυτός γνωρίζει. Συνηθίζει να τραγουδά από ροκ ως 
λαϊκά και να ξεσηκώνει τον κόσμο με το μοναδικό του ύφος. 

Ετοιμαστείτε για νύχτες μαγικές, για νύχτες γεμάτες 
διασκέδαση από δύο μοναδικούς καλλιτέχνες που 
ετοιμάζονται να δώσουν τον καλύτερό τους εαυτό σε αυτόν 
τον υπέροχα διακοσμημένο καλοκαιρινό χώρο από τις 
24 Μαΐου και μέχρι τα μέσα Ιουλίου.Ετοιμαστείτε για την 
πραγματική διασκέδαση με την μία, μοναδική και αγαπημένη 
όλων, την εκρηκτική ΠΑΟΛΑ!

Διεύθ. Γεωργίου Ανδρέου 56, τηλ. 6945 700705.

Η ΜΙΑ ΚΑΙ ΜΟΝΑΔΙΚΗ ΠΑΟΛΑ 
ΣΤΟ CATALAYA ΑΠΟ 24 ΜΑΙΟΥ!
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Ο μισογυνισμός είναι ένα κοινωνικό φαινόμενο που 
διαπνέει τις δομές και τις σχέσεις εξουσίας σε πολλές 
κοινωνίες. Αν και συχνά συνδέεται με την αντίληψη ότι οι 
άνδρες είναι ανώτεροι από τις γυναίκες, ο μισογυνισμός 
περιλαμβάνει επίσης την απάθεια ή την απάντηση με 
εχθρότητα έναντι των γυναικών και των γυναικείων 
δικαιωμάτων.

Η Εκδήλωση του Μισογυνισμού

Ο μισογυνισμός μπορεί να εκδηλωθεί με πολλούς 
τρόπους, από τις καθαρά ορατές πράξεις διακρίσεων έως 
τις πιο κρυφές μορφές υποτίμησης και περιορισμών. Στα 
εμφανή παραδείγματα περιλαμβάνονται η σεξουαλική 
παρενόχληση, η διάκριση στον χώρο εργασίας και οι 
στερεοτυπικές αντιλήψεις για τον ρόλο των γυναικών 
στην κοινωνία. Οι ανδροκρατούμενες κοινωνίες 
προβάλλουν στερεότυπες αντιλήψεις για τους ρόλους 
των φύλων, οι οποίες μπορούν να οδηγήσουν σε 
διακρίσεις και καταπίεση των γυναικών. 

Ωστόσο, ο μισογυνισμός πηγάζει από πολλαπλές πηγές, συμπεριλαμβανομένων 
των κοινωνικών, πολιτισμικών και οικονομικών παραγόντων. Επίσης 
εκδηλώνεται μέσω της γλώσσας, των μέσων ενημέρωσης και των κοινωνικών 
δομών. Μία από τις κύριες ρίζες του είναι η αναδιανομή της εξουσίας και του 
ελέγχου σε άνδρες, η οποία ενισχύεται από κοινωνικά και πολιτιστικά πρότυπα. 

Οι Ψυχολογικοί Παράγοντες του Μισογυνισμού

Ο μισογυνισμός ριζώνει βαθιά σε ψυχολογικούς παράγοντες. Μία από τις 
κύριες αιτίες του είναι ο φόβος της απώλειας εξουσίας. Ορισμένοι άνδρες 
αντιλαμβάνονται την ισότητα των φύλων ως απειλή στον παραδοσιακό τους 
ρόλο ως κυρίαρχους στην κοινωνία. Επιπλέον, μπορεί να ενισχύεται από την 
ανάγκη για έλεγχο και την ανασφάλεια.

Η κοινωνική μάθηση παίζει επίσης σημαντικό ρόλο στον μισογυνισμό. 
Τα παιδιά απορροφούν μηνύματα από το περιβάλλον τους σχετικά με τους 
ρόλους των φύλων και την αξία των ανδρών έναντι των γυναικών. Αυτά τα 
μηνύματα μπορούν να ενισχυθούν από τα μέσα ενημέρωσης, την παιδεία και 
τις κοινωνικές σχέσεις.

Οι Συνέπειες του 
Μισογυνισμού στην Ψυχολογία

Ο μισογυνισμός έχει σοβαρές συνέπειες στην ψυχολογική 
ευημερία των ατόμων που τον βιώνουν. Οι γυναίκες που 
αντιμετωπίζουν αυτή την κατάσταση μπορεί να υποφέρουν 
από χαμηλή αυτοεκτίμηση, άγχος, κατάθλιψη και 
ανασφάλεια. Η αντιμετώπιση στερεοτύπων και η διάκριση 
στον χώρο εργασίας μπορεί να οδηγήσει σε αίσθημα 
αναξιοπιστίας και απομόνωσης. Ωστόσο, ο μισογυνισμός 
δεν επηρεάζει μόνο τις γυναίκες.

Οι άνδρες που αναλαμβάνουν μια ενεργό θέση στην 
καταπίεση των γυναικών μπορεί επίσης να υποφέρουν 
από στερεότυπες αντιλήψεις για τον άνδρα ρόλο, που 
τους περιορίζουν σε στενά πρότυπα συμπεριφοράς και 
ανδρείας.

Η Καταπολέμηση του Μισογυνισμού

Η καταπολέμηση του μισογυνισμού απαιτεί 
ολοκληρωμένες προσπάθειες σε πολλά μέτωπα. Σημαντικά βήματα 
περιλαμβάνουν την εκπαίδευση και την ευαισθητοποίηση, την προώθηση της 
ισότητας των φύλων σε όλους τους τομείς της κοινωνίας και την ανάπτυξη 
νομοθεσίας που προστατεύει τα δικαιώματα των γυναικών.

Ωστόσο, η αλλαγή απαιτεί επίσης ατομική αντίληψη και δράση. Είναι σημαντικό 
για τους ανθρώπους να αναγνωρίζουν τους δικούς τους προκαταλήψεις και να 
δρουν για να τις αντιμετωπίσουν. Η αλληλεγγύη, ο σεβασμός και η συνεργασία 
είναι καίρια στην καταπολέμηση του μισογυνισμού και στη δημιουργία μιας 
πιο ισότιμης και δίκαιης κοινωνίας.

Σε γενικές γραμμές, είναι ένα πολύπλοκο φαινόμενο που έχει βαθιές ρίζες 
στην κοινωνία και τη ψυχολογία των ανθρώπων. Η αντιμετώπισή του 
απαιτεί συλλογική προσπάθεια σε πολλά μέτωπα, αλλά με αφοσίωση και 
αποφασιστικότητα, μπορούμε να δημιουργήσουμε ένα κόσμο όπου η ισότητα 
και ο σεβασμός κυριαρχούν.

•Η Νάνσυ Νενέρογλου είναι ψυχολόγος, συνιδρύτρια του Reggio Θεσσαλονίκη 

ΓΡΑΦΕΙ Η ΝΑΝΣΥ ΝΕΝΕΡΟΓΛΟΥ*

PSYCHOLOGY

ΜΙΣΟΓΥΝΙΣΜΟΣ:

Εκδηλώνεται 
μέσω της 
γλώσσας, 
των μέσων 

ενημέρωσης 
και των 

κοινωνικών 
δομών

Η Ψυχολογία της 
Καταπίεσης και των 

Στερεοτύπων
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Ιστορίες με ..κάρυ!

ΘΏΜΗ ΖΙΓΚΑ
ΟΊ ΕΠΊΤΥΧΗΜΕΝΕΣ 
ΑΛΛΑΓΕΣ ΔΕΝ ΕΊΝΑΊ 
ΟΊ EXTREME

Δέκα ερωτήσεις αναζητούν δέκα σύντομες απαντήσεις. Πρόσωπα της Θεσσαλονίκης, από όλους τους χώρους, μοιράζονται με τους 
αναγνώστες της εφημερίδας «Karfitsa» πτυχές της ζωής τους και αδημοσίευτες φωτογραφίες σε μια διαφορετική - μίνι συνέντευξη.

με την
Αναστασία Καρυπίδου

Η Θώμη Ζίγκα ασχολείται με τον τομέα της ομορφιάς στη 
Θεσσαλονίκη. Αισθητικός με εξειδίκευση στην ανάδειξη των 
φυσικών φρυδιών και εκπαιδεύτρια στη σχολή Επαγγελματικής 
Κατάρτισης Broway. Θα την βρείτε στην Παύλου Μελά 22, γιατί η 
κάθε περιποιημένη Σαλονικιά θέλει την ειδικό της!

Προσέχουν οι Θεσσαλονικιές την εμφάνισή τους;
Νομίζω ότι έχουμε τα πρωτεία....!! Γι αυτό όταν βρουν ένα στούντιο 
που βοηθάει στη βελτίωση της εικόνας τους, υπάρχει συχνότητα και 
επανάληψη ώστε να διατηρούν την όμορφη εικόνα που θέλουν να 
έχουν μέσα σε λίγα λεπτά.

Χαρακτηριστικό του προσώπου που κερδίζει;
Η έκφραση στο βλέμμα είναι το σημαντικότερο στοιχείο του προσώπου 
μας. Άλλωστε είναι το πρώτο πράγμα που βλέπει κάποιος στον 
άλλον. Τα καλοσχηματισμένα φρύδια βελτιώνουν την συμμετρία του 
προσώπου, προσδίδοντας του αρμονία, κομψότητα και νεανικότητα.

Να γίνονται extreme αλλαγές;
Δυστυχώς υπάρχει μια τάση extreme αλλαγών, που όμως όλοι οι 
ειδικοί δηλώνουμε να γίνονται με μέτρο. Οι αλλαγές πρέπει να είναι 
διαχρονικές και να μπορούν να επανέλθουν στην αρχική κατάσταση 
και εικόνα για τον πολύ απλό λόγο ότι η μόδα έρχεται και παρέρχεται. 
Στην δουλειά μου η λεπτομέρεια κάνει τη διαφορά, σε καμία 
περίπτωση η αλλαγή δεν χρειάζεται να είναι «extreme» για να είναι 
επιτυχημένη!

Ταιριάζουν όλα σε όλες;
Όχι. Τα χαρακτηριστικά είναι μοναδικά και ξεχωριστά για κάθε άνθρωπο 
γι' αυτό τον λόγο, ό,τι αλλαγή κάνουμε, την προσαρμόζουμε έτσι 
ώστε να εναρμονίζεται στα χαρακτηριστικά του εκάστοτε προσώπου, 
τονίζοντας ή μειώνοντας, χαρακτηριστικά του, για να πετύχουμε το 
τέλειο αποτέλεσμα.

Οι άντρες περιποιούνται τον εαυτό τους;
Ναι, αρκετά, αν και για πολλούς είναι ακόμα ταμπού. Από την εμπειρία 
μου, συνήθως δεν έχουν βρει τον κατάλληλο τεχνίτη ή γιατί δεν 
γνωρίζουν πως και πόσο μπορούν να αλλάξουν την εικόνα τους, η 
οποία μπορεί να αλλάξει ριζικά προς το καλύτερο με πολύ μικρές 
αλλαγές. 

Σημείο της Θεσσαλονίκης που θέλει …lifting;
Επειδή κινούμαι στο κέντρο της πόλης καθημερινά, θα πω ότι αυτό 
είναι τα στενά που υπάρχουν στο ιστορικό κέντρο. Θα μπορούσαν 
να αποτελούν το στολίδι, αλλά δυστυχώς παραμένουν σε μια 
αδικαιολόγητη υστέρηση.

Αγαπημένο μέρος στην πόλη;
Υπάρχουν πολλά αγαπημένα μου μέρη.... Η πόλη μας συνδυάζει 
διαφορετικές εικόνες, οπότε ανάλογα με τη διάθεση, επιλέγω 
θάλασσα ή θέα από ψηλά. Η Θεσσαλονίκη είναι ΜΟΝΑΔΙΚΗ. 

Ποιος είναι πιο αυστηρός με τα παιδιά; 
Εγώ! Η μητέρα είναι αυστηρή αλλά ακούνε περισσότερο τον πατέρα 
τους!

Δεν θα χάνατε με τίποτα…
Την αξιοπρέπεια και την ειλικρίνεια μου!

Ανεκπλήρωτο όνειρο;
Νομίζω πως δεν υπάρχει… Μου αρέσει να κάνω όνειρα και προσπαθώ 
να τα εκπληρώνω κατά το δυνατό. Είναι κάτι που με κάνει να νιώθω 
δημιουργική!
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Ο ΠΑΟΚ συνεχίζει να γράφει τη δική του ιστορία 
στο ποδόσφαιρο γυναικών. Τα κορίτσια του Θαλή 
Θεοδωρίδη χρειάζονταν έναν βαθμό κόντρα 
στον ΟΦΗ για να στεφθούν και μαθηματικά 
πρωταθλήτριες και το κατάφεραν κερδίζοντας με 
το εμφατικό 3-0. Η Κωνσταντίνα Στράντζαλη εκ 
των βασικών στελεχών αυτής της ομάδας μίλησε 
στην Karfitsa για τον φετινό άθλο και έβαλε στόχο 
για το επόμενο challenge που είναι το αήττητο 
νταμπλ. 

- Κωνσταντίνα 10ο σερί πρωτάθλημα και 19ο 
συνολικά για τον ΠΑΟΚ, είναι το πιο γλυκό βάση 
και του φετινού ανταγωνισμού;

«Πάντα είναι γλυκό και πάντα το χαιρόμαστε. 
Η γλύκα προέρχεται από τα συνεχόμενα 
πρωταθλήματα και το σερί που διατηρούμε και 
αυτό που θέλουμε κάθε χρόνο είναι στο τέλος της 
σεζόν να λέμε ότι αυτή την χρονιά ήταν ακόμα πιο 
γλυκό από την προηγούμενη. Το συναίσθημα του 
να είμαστε πρωταθλήτριες για μια ακόμα φορά 
σε μια πιο άκρως ανταγωνιστική χρονιά σίγουρα 
κάνει πιο γλυκό το κατόρθωμά μας».

- Συνταγή σαφός και υπάρχει και είναι 
πετυχημένη για τον ΠΑΟΚ που έχει κατακτήσει 
συνολικά 19 πρωταθλήματα, θα μας την 
αποκαλύψεις;

«Η συνταγή είναι μία και αυτή είναι η νοοτροπία 
μας που στηρίζεται στις νίκες. Είμαστε μια ομάδα 
που έχει μάθει να πετυχαίνει τους στόχους της και 
αυτό είναι η κατάκτηση τίτλων που έρχεται μέσα 
από πολλές νίκες. Για παράδειγμα, ακόμα και οι 
δύο ισοπαλίες που έχουμε στο φετινό πρωτάθλημα 
μας ενόχλησαν και τις αντιμετωπίσαμε ως ήττες 
γιατί η ομάδα δεν επαναπαύεται ποτέ. Θελουμε 
να είμαστε πρωταθλήτριες και αυτό να φαίνεται 
σε όλα τα παιχνίδια και χαιρόμαστε που τα 
καταφέραμε για μία ακόμα χρονιά».

- Κατά πόσο το αήττητο νταμπλ, είναι εφικτός 
στόχος και τι θα σημαίνει αυτό για εσάς αν το 
καταφέρετε;

«Είναι εφικτός στοχος, καθώς για το πρωτάθλημα 
μας μένουν άλλα δύο ματς και μπορούμε να τις 
πετύχουμε. Ο θεσμός του κυπέλλου επέστρεψε 
φέτος της τελευταία στιγμή και μας δίνετε μια 
πρώτης τάξεως ευκαιρία να χαρίσουμε στον 
σύλλογο άλλο ένα νταμπλ. Για εμάς θα είναι 
μια μεγάλη δικαίωση σε μια χρονιά που μας 
αμφισβήτησαν. Ο ΠΑΟΚ είναι ένας σύλλογος 
που απαντάει στο γήπεδο με πράξεις και αυτό 
το νταμπλ, εφόσον έρθει, θα είναι μια απάντηση 
προς όλους».

- Σε προσωπικό επίπεδο για μία ακόμα χρονιά, 
αποτέλεσες βασικό γρανάζι της ομάδας, με 
πολλές συμμετοχές, είναι πλέον όνειρό μία 
μεταγραφή στο εξωτερικό;

«Για μένα σε προσωπικό επίπεδο ήταν η πρώτη 
γεμάτη χρόνια μου, μετά τον σοβαρό τραυματισμό 
που είχα και χαίρομαι που βοηθάω την ομάδα να 
πετυχαίνει τους στόχους. Ο ΠΑΟΚ είναι το σπίτι 
μου εδώ στην Ελλάδα. Το εξωτερικό είναι μέσα 
στα όνειρα μου, θέλω να γίνει πραγματικότητα 
στην σωστή στιγμή και κάτω από σωστές βάσεις 
όταν θα είμαι έτοιμη γι' αυτό το βήμα».

- Που αφιερώνεις τον τίτλο αυτόν που 
κατέκτησες;

«Καθε πρωτάθλημα είναι αφιερωμένο στην 
οικογένεια έτσι κι αυτό γιατί χωρίς την δίκη τους 
στήριξη δεν θα είδε συμβεί τίποτα όπως επίσης 
και στον κόσμο του ΠΑΟΚ που φέτος μας στήριξε 
ακόμα περισσότερο και χαίρεται με τις χαρές που 
δίνουμε στον σύλλογο».

- Το γεγονός πως το επίπεδο φέτος ήταν 
υψηλό και το πρωτάθλημα ανταγωνιστικό πόσο 
βοηθάει το ποδόσφαιρο γυναικών να κάνει τα 
δικά του άλματα και να μπει πλέον στα σπίτια 
κάθε φιλάθλου;

«Ο ανταγωνισμός αυξάνεται και αυτό μόνο καλό 
μπορεί να κάνει στην ανάπτυξη του γυναικείου 
ποδοσφαίρου στην χώρα μας. Εύχομαι πραγματικά 
να συνεχίσει να αυξάνεται κάθε χρόνο όλο και 
περισσότερο γιατί για να μπούμε στα σπίτια κάθε 
φιλάθλου χρειάζεται επιμονή και χρόνος. Εμείς 
από τη θέση μας πρέπει να προσφέρουμε στον 
κόσμο παιχνίδια με ενδιαφέρον και θέαμα και να 
του δώσουμε χρόνο να έρθει κοντά μας γιατί το 
αξίζουμε και εμείς και το γυναικείο ποδόσφαιρο 
στην Ελλάδα που έχει καλές ομάδες, ανταγωνισμό 
και πλούσιο θέαμα».

«ΑΠΑΝΤΗΣΑΜΕ ΣΕ ΟΛΟΥΣ ΜΕ 
ΠΡΑΞΕΙΣ ΜΕΣΑ ΣΤΟ ΓΗΠΕΔΟ»

Η ΚΏΝΣΤΑΝΤΙΝΑ ΣΤΡΑΝΤΖΑΛΗ ΤΟΥ ΠΑΟΚ ΜΙΛΗΣΕ ΣΤΗΝ KARFITSA 
ΓΙΑ ΤΗΝ ΚΑΤΑΚΤΗΣΗ ΤΟΥ 10ου ΣΕΡΙ ΠΡΏΤΑΘΛΗΜΑΤΟΣ

Συνέντευξη στο
Θωμά Μίχο
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ΣΤΟ ΠΡΟΣΚΗΝΙΟ Ο ΣΤΙΒΟΣ 

Στιβική Πανδαισία σε όλα τα επίπεδα το 
τελευταίο διάστημα:
Πρωτάθλημα 10 km βάδην στο Ξυλόκαστρο: 
Αλέξανδρος Παπαμιχαήλ  40,08 .
Παναγιώτα Τσινοπουλου 44,36.
Παπαφλέσσεια στην Καλαμάτα:
Ύψος γυναικών : Παναγιώτα Δόση 1,88 - Τατιάνα 
Γκούσιν 1,85.
Ακόντιο ανδρών : Γιάννης Κυριαζής 76,00.
Ακόντιο γυναικών : Ελίνα Τζένγκο 60,00.
800 γυναικών : Γεωργία Δεσπολλάρη 2,01,79 - 
Ιουλιαννα Ρούσσου 2,06,67 (πανελλήνιο ρεκόρ 
κατηγορίας Κ 18 ).
Φεστιβάλ Ρίψεων στην Τρίπολη : Μαρία Μαγκουλια 
σφαίρα 16,63 .
Φεστιβάλ Συνθετων στη Μήλο : Άγγελος Τζανής 
Ανδρεογλου 7.463 βαθμοί στο δεκαθλο .
Αναστασία Ντραγκομίροβα 5.595 στο έπταθλο .
Μήτινγκ Αλμάτων στην Καλλιθέα :
Επί κοντώ γυναικών : Ελένη Πόλακ και Νικολ 
Κυριακοπούλου 4,40 - Αριάδνη Αδαμοπούλου και 
Αριάδνη Μηρτσου 4,20 .
Μήκος γυναικών : Αντριάννα Γκόγκα 6,40 - Μαρία 
Στεφανοπούλου 6,35 .
Ύψος ανδρών : Γιώργος Μανωλόπουλος 2,13 .
Θεσσαλονίκη - διασυλλογικό Κ 18 :
Πρώτοι στη βαθμολογία ο ΠΑΟΚ στα αγόρια  με 76 
βαθμους και ο ΝΓΣ Ηρακλής στα κορίτσια με 159 .
Αγόρια : 
100 και 200 μέτρα : Παναγιώτης Κριζέας (ΣΦΣ 
Δευκαλίων ) 11,26 και 22,34 .
1.500 και 3.000 μέτρα : Κων/νος Δελετζες (ΓΣ 
Λαγκαδάς) 4,16,31 και 9,39,94 .
Μήκος και τριπλουν : Χρήστος Σενεκης (ΠΑΟΚ) 
6,20 και 12,44 .
Ύψος: Γιάννης Τσορλιανος και Βασίλης 
Παπαοικονόμου του ΜΕΑΣ Τρίτων 1,96 και 1,88 
αντίστοιχα .
Κορίτσια: 
Σφαίρα και δισκος : Μαρία Ραφαηλιδου (ΑΠΣ 
Πυγμή ) 17,50 και 47,97 .
400 μέτρα και 400 με εμπόδια : Ραφαηλια 
Γιαννουλιδου 1,01,08 και 1,05,15 .
Επί κοντώ : Γεωργία Τρανου (ΑΠΣ Πυγμή ) 3,86 .
Δρομεια στη Βάρη :
400 μέτρα με εμπόδια : Πέτρος Παπαγιάννης 
52,73 .
200 ανδρών : Σωτήρης Γκαραγκανης 21,07 - 
Βασίλης Μυριανθοπουλος 21,14 .

ΔΙΑΚΡΙΣΕΙΣ ΓΙΑ ΤΟΝ ΑΣ ΑΙΓΛΗ 

Στο δρόμο των επιτυχιών οι αθλήτριες του 
νέου συλλόγου ρυθμικής γυμναστικής ΑΣ 
ΑΙΓΛΗ Θεσσαλονίκης. Με προπονήτρια την 
παλιά πρωταθλήτρια Έφη Μπλέκα και «βαρύ 
πυροβολικό» τις Μαρία Δερβίση και Χρίστοβα 
Μποριάννα το νεοσύστατο σωματείο έχει αρχίσει 
ήδη να κάνει αισθητή την αγωνιστική του παρουσία 
στα τουρνουά και μίτινγκς του αθλήματος που 
διοργανώνονται τόσο στην Ελλάδα όσο και στο 
εξωτερικό.

100 ΧΡΟΝΙΑ ΕΠΣΜ 

Με την αναμενόμενη επισημότητα η Ένωση 
Ποδοσφαιρικών Σωματείων Θεσσαλονίκης 
γιόρτασε σε μια άρτια οργανωμένη εκδήλωση 
στο Βελλιδειο την επέτειο από τα 100 χρόνια 
της ίδρυσης της. Το παρόν έδωσε το σύνολο 
των εκπροσώπων των πολιτικών, κοινωνικών, 
πολιτιστικών και αθλητικών φορέων της πόλης.
Κατά την διάρκεια της εκδήλωσης τιμήθηκαν 
πρόσωπα που προσέφεραν ιδιαίτερα πολύτιμες 
υπηρεσίες στην εκατονταετή διαδρομή της 
Ένωσης.

ΠΟΔΗΛΑΤΙΚΟΣ ΓΥΡΟΣ ΔΕΗ 

 Με μεγάλη επισημότητα δόθηκε από τον Λευκό 
Πύργο  η εκκίνηση του ποδηλατικού γύρου 
Ελλάδος ΔΕΗ από τον αναπληρωτή υπουργό 
αθλητισμού Γιάννη Βρούτση. Στο κορυφαίο 
διεθνές αυτο ποδηλατικό γενικός μετέχουν 
120 ποδηλάτες από 18 χώρες, περιλαμβάνει 6 
ΕΤΑΠ και ο τερματισμός θα γίνει στις 19/5 στο 
Παναθηναϊκό στάδιο.
Οι διεθνείς ανταποκριτές έμειναν ιδιαίτερα  
εντυπωσιασμένοι από το οργανωτικό τμήμα  , 
σημαντικό μέρος της ευθύνης του οποίου έχει η 
δημοτική αρχή της πόλης μας.
Υπάρχει διάχυτη η αισιοδοξία πως ανάλογη εικόνα 
θα εμφανισθεί και στο αγωνιστικό σκέλος της 
διοργάνωσης.
Στην εκκίνηση παραβρέθηκαν εκπρόσωποι του 
πολιτικού και αθλητικού χώρου της Θεσσαλονίκης 
και η πλειονότητα των δημοτικών συμβούλων.

ΓΙΑ ΤΟΥΣ ΛΑΤΡΕΙΣ ΤΟΥ ΚΛΑΣΣΙΚΟΥ 
ΑΘΛΗΤΙΣΜΟΥ ΚΑΙ ΤΗΣ ΓΥΜΝΑΣΤΙΚΗΣ

Από την εκδήλωση για τα 100 χρόνια της ΕΠΣΜ 

ΑΣ Αίγλη: Χρίστοβα Μποριάννα – Εφη Μπλέκα – Μαρία Δερβίση 

Από την εκκίνηση του ποδηλατικού γύρου Ελλάδας ΔΕΗ 
Χορηγία 

Απονομές στο πανελλήνιο πρωτάθλημα βάδην 
Παπαφλέσσεια: 800 μέτρα γυναικών 

Πρεστίζ
ΓΡΑΦΕΙ Ο 
ΧΑΡΑΛΑΜΠΟΣ ΑΝΔΡΕΑΔΗΣ
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Εβδομαδιαίο 20 έως 26 Μαΐου 2024
ΑΣΤΡΟΛΟΓΙΚΈΣ ΠΡΟΒΛΈΨΈΙΣ

ΚΡΙΟΣ
Οι μέρες αυτές είναι αρκετά καλύτερες και σταδιακά 
θα καταλάβετε ότι μία τάση ανανέωσης θα υπάρξει 
στην ζωή σας. Θα γίνετε εξωστρεφείς, θα έχετε 
μεγαλύτερη ανάγκη για ταξίδια και η επικοινωνία 
σας βρίσκεται στα καλύτερα της. Είναι επίσης 
πολύ σημαντικό να καταλάβετε ότι θα έχετε μία 
περίοδο μεγάλων ανακατατάξεων και θα υπάρχει η 
δυνατότητα να πετάξετε από πάνω σας τις τοξικές 
παρουσίες της ζωής σας.  

ΤΑΥΡΟΣ
Είστε αρκετά αναστατωμένοι συναισθηματικά, αλλά 
και οικονομικά. Είναι σημαντικό να καταλάβετε 
ότι δεν θα συμφωνούν όλοι μαζί σας και οι 
περισσότεροι από αυτούς που έχετε εμπιστευτεί 
κατά το παρελθόν, ίσως να σας απογοητεύσουν. Θα 
έχετε επίσης να τακτοποιήσετε κάποιες οικονομικές 
εκκρεμότητες που θα σας δημιουργήσουν άγχος 
και γκρίνια λόγο συνθηκών, αλλά όλα στο τέλος 
θα πάρουν την σωστή τους σειρά.  

ΔΙΔΥΜΟΙ
Ήλιος, Αφροδίτη και Δίας, περνούν στο δικό σας 
ζώδιο, ανανεώνουν την καθημερινότητα σας και 
χωρίς περιστροφές εσείς των πρώτων ημερών θα 
έχετε μία συγκλονιστική περίοδο. Βέβαια για σας 
που έχετε γεννηθεί 8, 9 και 10 Ιουνίου, θα υπάρξουν  
αρκετά θέματα να επιλύσετε και αφορούν την 
οικογένεια και την καριέρα σας. Όπως επίσης εσείς 
που είστε γεννημένοι 19 και 20 Ιουνίου, φροντίστε 
να μην είστε επιρρεπείς στο ψέμα. Η Πανσέληνος 
στις 23 Μαΐου, θα φέρει για σας των πρώτων 
ημερών, συναισθηματική υπερβολή.  

ΚΑΡΚΙΝΟΣ
Είναι μία εβδομάδα αρκετά πολύπλοκη και ο λόγος 
είναι ότι ενώ θα υπάρξει ένα θετικό κλίμα σε πολλά 
θέματα, εσείς θα αντιλαμβάνεστε τις καταστάσεις 
με έναν λάθος τρόπο. Είναι η περίοδος που θα σας 
απασχολήσουν εργασιακά θέματα, θα έχετε την 
τάση να διαβάζετε το σώμα σας με μεγαλύτερη 
ευαισθησία, κάνοντας απαραίτητες ιατρικές 
φροντίδες, αλλά επίσης θα στραφεί η προσοχή σας 
σε οικονομικά θέματα.  

ΛΕΏΝ
Η μετακίνηση του Ήλιου, της Αφροδίτης, του Δία 
στο ζώδιο των Διδύμων, αλλά και η Πανσέληνος 
στις αρχές του Τοξότη, ενεργοποιεί την κοινωνική 
σας εικόνα, φέρνει νέα πρόσωπα στην ζωή σας, 
αλλά και δημιουργεί μία σκέψη παραπάνω σε ότι 
αφορά την προσωπική σας υπόσταση. Είναι μια 
πολύ καλή χρονική στιγμή να αναπτύξετε νέους 
ορίζοντες με σωστούς συνοδοιπόρους.  

ΠΑΡΘΕΝΟΣ
Σταδιακά θα νιώσετε ότι η προσωπική και κοινωνική 
σας προβολή θα γίνει έντονα απαραίτητη για σας. 
Θα λάμψετε και θα αναδεικνύετε τα ταλέντα και 
τα θετικά που βρίσκονται στην προσωπικότητα 
σας, αλλά και στην εξωτερική σας εμφάνιση. Για 
κάποιους από σας αυτή η Πανσέληνος σημαίνει 
μετακινήσεις λόγο εργασίας, σπουδές, ταξίδια με 
την οικογένεια. Με την είσοδο του Δία στο ζενίθ 
του ωροσκοπίου σας, να περιμένετε για ένα χρόνο 
να σας δοθούν ενδιαφέρουσες επαγγελματικές 
ευκαιρίες.  

ΖΥΓΟΣ
Η εύνοια αυτής της εβδομάδας είναι κάτι 
που δεν αμφισβητείται, αλλά μην αφήσετε να 
φύγουν οι ευκαιρίες που θα σας δοθούν, χωρίς 
να τις εκμεταλλευτείτε. Ο Ήλιος, η Αφροδίτη και 
ο Δίας στους Διδύμους, αλλά και η Πανσέληνος 
στο ζώδιο του Τοξότη, αναμφίβολα σας 
δημιουργεί μία περίοδο μεγάλης κίνησης, 
επικοινωνίας και ταξιδίων. Ίσως το περιβάλλον 
σας θα παίξει κάποιο σημαντικό ρόλο, με 
κάποια συγγενικά πρόσωπα να εμφανίζονται 
μετά από πολύ καιρό απουσίας.  

ΣΚΟΡΠΙΟΣ
Ξεκινά μία περίοδος πολύ σημαντική για τα 
οικονομικά σας, αλλά και την συναισθηματική 
σας ζωή. Είναι αλήθεια ότι θέλετε να νιώθετε 
ασφάλεια και διεκδικείτε πάντα ότι σας ανήκει 
με πάθος και πολλές φορές προκαλώντας 
μεγάλες μάχες. Αυτή την εβδομάδα θα σας 
δοθούν ευκαιρίες να αυξήσετε τα εισοδήματα 
σας, αλλά επίσης να νιώσετε καλύτερα με τις 
συναισθηματικές σας επιλογές.  

ΤΟΞΟΤΗΣ
Η Πανσέληνος πραγματοποιείται στο δικό σας 
ζώδιο στις 23 Μαΐου, όπου μπορεί να σας κάνει 
ανήσυχους και νευρικούς. Εκείνο που θα σας 
δοθεί απλόχερα είναι η καλή συναισθηματική 
περίοδος, ιδίως αν ανήκετε στις πρώτες 
μέρες του ζωδίου σας. Δεν αποκλείεται να 
δημιουργήσετε αυτή την χρονική στιγμή  
καινούριες σχέσεις και να έρθουν κοντά σας 
άτομα που πραγματικά θα νιώσετε υπέροχα 
συναισθήματα μαζί τους.

ΑΙΓΟΚΕΡΏΣ
Αυτή η εβδομάδα έχει ένα σημαντικό μήνυμα 
για σας, ...είναι καιρός να βγάλετε από την 
ζωή σας τοξικές συμπεριφορές των άλλων, 
ιδίως αν βρίσκονται στον επαγγελματικό σας 
χώρο. Τα προσωπικά σας θα έχουν μία καλή 
πορεία, με την προϋπόθεση να μην επιτρέπετε 
στο ταίρι σας, η στα πρόσωπα που είστε 
δεμένοι συναισθηματικά, να σας γεμίζουν με 
ανασφάλειες.  

ΥΔΡΟΧΟΟΣ
Ξεκινά μία πολύ καλή περίοδος για σας, ιδίως 
αν ανήκετε στις πρώτες μέρες του ζωδίου 
σας. Η πολυαστρία στους Διδύμους, αλλά και 
η Πανσέληνος στον Τοξότη, σας ενισχύουν 
συναισθηματικά. Εδώ θα επισημάνω ότι επειδή 
ο Πλούτωνας θα επηρεάσει την Πανσέληνο, 
όλα γύρο σας συνηγορούν, ώστε να αλλάξετε 
και να πετάξετε από πάνω σας ότι δεν σας 
ταιριάζει.

ΙΧΘΥΕΣ
Είστε γενικά σε μία καλή περίοδο, αν 
αφαιρέσουμε τον Κρόνο που σας δυσκολεύει και 
σας βάζει πολλές δοκιμασίες. Η Πανσέληνος 
από τον Τοξότη στις 23 Μαΐου, σας διαμηνύει 
ότι πολλά από τα επαγγελματικά σας σχέδια θα 
είναι εύκολο να τα πραγματοποιήσετε, αλλά 
από την άλλη, οι ψυχολογικές μεταπτώσεις 
θα είναι η Αχίλλειος πτέρνα σας. Ευχάριστα 
γεγονότα θα συμβούν στο οικογενειακό σας 
περιβάλλον.  

Η εβδομάδα αυτή θα έχει μία αρκετά πιο 
ανάλαφρη και Καλοκαιρινή ατμόσφαιρα. Η 
ψυχή μας θα αφαιρέσει αρκετά από τα βάρη 
του Χειμώνα και της Άνοιξης και θα μπει στην 
ζωή μας μία γλυκιά νότα, γεμάτη ταξίδια, 
μετακινήσεις και επικοινωνία. Ήλιος, Αφροδίτη 
και Δίας, θα συνυπάρχουν με επιτυχία αυτή την 
εβδομάδα στο πρώτο πενθήμερο των Διδύμων, 
κάτι που θα ενεργοποιήσει το παράγοντα τύχη 
στους Διδύμους 21 έως 26 Μαΐου, Ζυγούς 23 
έως 28 Σεπτεμβρίου και Υδροχόους 21 έως 26 
Ιανουαρίου. 



Εβδομαδιαίο 20 έως 26 Μαΐου 2024

ΔΗΜΑΡΧΕΙΑ
1) ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, 2) ΑΜΠΕΛΟΚΗΠΩΝ, 3) ΔΕΛΤΑ, 4) ΕΥΟΣΜΟΥ-ΚΟΡΔΕΛΙΟΥ, 
5) ΘΕΡΜΑΪΚΟΥ, 6) ΘΕΡΜΗΣ, 7) ΚΑΛΑΜΑΡΙΑΣ, 8) ΝΕΑΠΟΛΗΣ-ΣΥΚΕΩΝ, 
9) ΠΑΥΛΟΥ ΜΕΛΑ, 10) ΠΥΛΑΙΑΣ-ΧΟΡΤΙΑΤΗ, 11) ΧΑΛΚΗΔΟΝΟΣ ΚΑΙ 
12) ΩΡΑΙΟΚΑΣΤΡΟΥ

THΛΕΟΠΤΙΚΑ ΚΑΝΑΛΙΑ
TV-100 - FM-100, Νικ. Γερμανού 1, Θεσσαλονίκη, Γραφείο Προγράμματος, 2310261100
ATLAS TV, Εγνατία 154 εντός ΔΕΘ-Περίπτερο 1, Θεσσαλονίκη, 2310501006
ΒΕΡΓΙΝΑ TV, Λεωφ. Στρατού 31, Θεσσαλονίκη, Γραφείο Προγράμματος, 2310831062
ΕΓΝΑΤΙΑ TV, 28ης Οκτωβρίου, Θεσσαλονίκη, 2310500005

ΚΑΘΕ ΣΑΒΒΑΤΟΘΑ ΒΡΕΙΤE
ΤΗΝ ΕΦΗΜΕΡΙΔΑ

ΚΕΝΤΡΟ
ΑΕΡΟΔΡΟΜΙΟ ΜΑΚΕΔΟΝΙΑ
ΔΕΘ Helexpo Γραφείο Διοίκησης, Eγνατία 154, Θεσσαλονίκη
ALLEGRO ΜΕΓΑΡΟ ΜΟΥΣΙΚΗΣ, 25ης Μαρτίου- Παραλία, 2310896081
OΛΥΜΠΙΟΝ, Πλ. Αριστοτέλους 10 , 2310284001
ΟΛΥΜΠΙΑΚΟ ΜΟΥΣΕΙΟ ΘΕΣΣΑΛΟΝΙΚΗΣ, Λεωφ. 3ης Σεπτεμβρίου, Θεσσαλονίκη, 
2310968531
ΥΨΙΛΟΝ, Εδέσσης 5, 2310530480
ΜΙΚΕL ΑΓΙΟΥ ΔΗΜΗΤΡΙΟΥ, Αγ. Δημητρίου 63, Θεσσαλονίκη, 2316007757
ΑΘΙΒΟΛΗ, Κατούνη 15 Λαδάδικα, 2310508509
ΤΙΤΑΝΙΑ, Τσιμισκή 139, Θεσσαλονίκη
ΕΣΤΙΑΤΟΡΙΟ ΤΣΑΡΟΥΧΑΣ, Ολύμπου 78, 2310271621
ΠΛΑΤΕΙΑ ΘΕΑΤΡΟΥ, Εθνικής Αμύνης 4, 2310231422
ΛΟΥΠΙΝΟ, Κατούνη 4, 2310535707
BRUNO COFFEE STORES, Καρόλου Ντηλ 29, Θεσσαλονίκη, 2310222910
THESS MASSAGE, Ολυμπιάδος 49 ισόγειο, 6938772688
KAROLOU NTIL1, Καρόλου Ντηλ 1, Θεσσαλονίκη, 2310256585
ΘΕΑΤΡΟ ΑΜΑΛΙΑ, Αμαλίας 71, Φάληρο, 231084 2509
PASSAGIO, Παύλου Μελά 25, Θεσσαλονίκη, 2310285528
ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ ΠΑΠΑΣΩΤΗΡΙΟΥ, Λευκός Πύργος, Παύλου Μελά 6, 2310241300
ΑΒΕΡΩΦ ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ, Λεωφ. Βασιλέως Γεωργίου 11, 2310864164
ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΟ ECLECTIC HAIR, Φράγκων 28, Θεσσαλονίκη, 2310544202
7 ΘΑΛΑΣΣΕΣ, Καλαποθάκη 10, Θεσσαλονίκη, 2310233173
ΚΑΦΕ-ΟΥΖΕΡΙ ΠΑΓΓΑΙΟ, Φιλίππου 35, Αγία Σοφία, Θεσσαλονίκη, 2311827565
ΟΠΩΡΟΠΩΛΕΙΟ "Ο ΓΙΩΡΓΟΣ", Πλατεία Ιπποδρομίου 21, Θεσσαλονίκη, 2310263491
APRE'S, Μητροπόλεως 40, Θεσσαλονίκη, 2310284532
BRUNCHSIN, Παλαιών Πατρών Γερμανού 26, Θεσσαλονίκη, 231022 7260
CHILAI WINE BAR, Αγίου Μηνά 4, Θεσσαλονίκη, 231305 4550
ARC ESPRESSO-WINE BAR, Κομνηνών 8, Θεσσαλονίκη, 231025 0309
BEYOND THE WALLS, Φράγκων 2, Θεσσαλονίκη, 2310545400
ΙΣΛΙ ΠΟΡΦΥΡΙΔΗΣ, Αγίας Σοφίας 56, Θεσσαλονίκη, 2310229677
MENTA, Κομνηνών 20, Θεσσαλονίκη, 2313016593
LOCAL THESSALONIKI, Παλαιών Πατρών Γερμανού 17, Θεσσαλονίκη, 2310223307
TRIBECA, Λεωφόρος Νίκης 21, Θεσσαλονίκη, 2310226604
THE BLUE CUP CREATIVE BAR, Σαλαμίνος 8, Θεσσαλονίκη, 2310900666
GARCON BRASSERIE, Αγίας Σοφίας 2, Θεσσαλονίκη, 2310253033
MAKEDONIA PALACE, Λεωφ. Μεγ. Αλεξάνδρου 2, Θεσσαλονίκη, 231 089 7197
CANTEEN, Δημ. Γούναρη 7, Θεσσαλονίκη, 2310228520
CIN CIN, Ικτίνου 22, Θεσσαλονίκη, 231 022 3350
MAZU, Λεωφ. Νίκης 7, Θεσσαλονίκη, 2311218046
ΑΝΦΑΝ ΓΚΑΤΕ ΣΤΟ ΤΕΛΛΟΓΛΕΙΟ, Αγ. Δημητρίου 159Α, Θεσσαλονίκη, 231 024 7307
KIOSKY'S CONVΕNIENCE STORE, Bαρώνου Χιρς 1 με Μακεδονίας 5, Θεσσαλονίκη, 
231 0854200
CASTRA TERRACE BAR, Επταπυργίου 122, Θεσσαλονίκη, 231 020 7277
PANTHEON, Προξένου Κορομηλά 8, Θεσσαλονίκη, 231 028 7767
ΣΑΡΑΝΤΗΣ ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ, Αγ. Δημητρίου 98, Θεσσαλονίκη, 231 068 2716
ΑΙΓΛΗ ΓΕΝΙ ΧΑΜΑΜ, Αγίου Νικολάου 3, Θεσσαλονίκη, 231 305 9024
ΙΠΠΟΠΟΤΑΜΟΣ, Πλατεία Αγίου Γεωργίου Ροτόντα 7, Θεσσαλονίκη, 231 020 1232
TABYA, Κωνσταντίνου Μελενίκου 14, Θεσσαλονίκη, 231 124 2522
BULLDOGS & THE BEAST, Αλ. Σβώλου 1, Θεσσαλονίκη, 231 022 8822
ALTERLIFE ΛΙΜΑΝΙ, Εντός Λιμένα - Αποθήκη 7, Θεσσαλονίκη, 231 305 1669
FLAPPERS, Καρόλου Ντηλ 22, Θεσσαλονίκη, 231 602 4778
ARORA CAFÉ, Γεωρ. Σταύρου 12, Θεσσαλονίκη, 231 600 7538
ΝΤΕΡΛΙΚΑΤΕΣΕΝ, Ι. Κουσκουρα 7, Θεσσαλονίκη, 231 027 2752
22 ΣΟΥΒΛΑΚΙΑ, Πλ. Αριστοτέλους 8, Θεσσαλονίκη, 231 022 4422
ΣΑΒΒΙΚΟΣ, Πλατεία Αριστοτέλους 8, Θεσσαλονίκη, 231 405 0189
MANOIR, Κατούνη 31, Θεσσαλονίκη, 697 380 8906
ΒΙΛΛΑ ΜΠΙΑΝΚΑ, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 180, Θεσσαλονίκη, 231 4006444
MON FRERE, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 111, Θεσσαλονίκη, 231 0824741
ΕΠΑΥΛΗ ΜΑΡΟΚΚΟΥ, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 133, Θεσσαλονίκη, 231 0836233
SANTE SPORTS CAFE, Λεωφ. Βασιλίσσης Όλγας 130, Θεσσαλονίκη, 231 4006982
WOODS, Αριστοτέλους, 12, Θεσσαλονίκη, 2310 223080
ΔΙΑΓΩΝΙΟΣ, Στρατηγού Καλλάρη 13, Θεσσαλονίκη, 2310 260958
ΚΡΕΤΟΙΚΟΣ, Λεωφ. Βασιλέως Γεωργίου 36, Θεσσαλονίκη, 2310 850081
ΜΟΡΦΕΣ ΚΟΜΜΩΤΗΡΙΟ, Δελφών 95, Θεσσαλονίκη, 2310 836982
ΜΑΡΓΙΩ ΨΗΤΟΠΩΛΕΙΟ, Χάψα 8, Θεσσαλονίκη, 2310 018400
ΞΑΡΧΑΚΟΣ COFFEE & DRINKS, Πάρκο ΧΑΝΘ, Θεσσαλονίκη, 2310 221691

ΔΥΤΙΚΑ
ΘΕΑΤΡΟ ΜΟΝΗΣ ΛΑΖΑΡΙΣΤΩΝ, Κολοκοτρώνη 25, Παύλου Μελά, 2310589102
NEPHROCARE ΙΑΤΡΙΚΗ, 6ο χλμ. Συμμαχικής Οδού Θεσσαλονίκης-Ωραιοκάστρου
ΚΑΦΕΝΕΙΟ ΒΑΣΙΛΑΚΗΣ, Αγνώστου Στρατιώτη 70, Πολίχνη, 2310603222
MANSION BAR TERRACE, Μητροπολίτου Καραβαγγέλη 21, Νεάπολη, 2310610263
Β' ΚΑΠΗ ΝΕΑΠΟΛΗΣ, Διομήδη Κομνηνού 3, (απέναντι από ΟΑΕΔ-Λαγκαδα 29), 
Νεάπολη,
Γ΄ΚΑΠΗ ΣΥΚΕΩΝ, Μεσσολογίου και Περγάμου 1
BAD HABIT Σταυρούπολη, Κολοκοτρώνη 18-20, Σταυρούπολη, 2310668330
MR COFFEΕ ΜΕΤΕΩΡΑ, Αττάλου 1, Πολίχνη Θεσσαλονίκης, 2310620814
TANDUR ΜΕΖΕΔΟΠΩΛΕΙΟ, Αγίου Γεωργίου 42, Νεάπολη, 2310545444
ΚΑΠΗ ΠΕΥΚΩΝ, Ειρήνης 19 (μέσα στο Δημαρχείο), Πεύκα, 2313502206
AFOU, Φιλύρων 15, Εύοσμος, 231 065 4444
MOEMO, Ναυάρχου Βότση 33, Σταυρούπολη, 231 065 4355
CARRE, Παύλου Μελά 27, Εύοσμος, 2310 769988
MODEL URBAN STYLE BAR, Παύλου Μελά 26, Εύοσμος, 2310 778023
IL POSTO, Ευαγγελισμού της Θεοτόκου 25, Εύοσμος, 2310 768831
ΝΤΕΜΕΚ, Παύλου Μελά 9, Εύοσμος, 2310 558087
SUBITO, Π. Μελά 26, Εύοσμος, 2310 706600
PEABERRY COFFEE AND MORE, Νυμφαίου 37, Εύοσμος, 2310 768069
THE ESPRESSONIST, Μεγ. Αλεξάνδρου 126, Εύοσμος, 2310 776002
MOCCA, Π. Μελά 18, Εύοσμος, 2310 709174
PARDON, Αντ. Τρίτση 92, Εύοσμος, 2310 650500
MR COFFEE, Μεγ. Αλεξάνδρου 2, Εύοσμος, 2310 770888
ΤΟ ΤΡΑΙΝΟ, Εθν. Αντιστάσεως 102, Εύοσμος, 2310 653741
VEGERA CAFÉ-BAR, Π. Μελά 26, Εύοσμος, 2310 704696
BANQUET, Π. Μελά 26, Εύοσμος, 2310 559210
CACTUS SERVING-QUALITY, Αγνώστου Στρατιώτου 17, Πολίχνη, 6945311311
ΣΤΑ ΚΑΛΑ ΚΑΘΟΥΜΕΝΑ, Αγνώστου Στρατιώτου 54, Πολίχνη, 2310 607881
ΤΟ ΔΕΛΕΑΡ, Σινά 15, Ηλιούπολη, 2310 657260
CAFÉ BAR 67, Με Λυκαβητού Ιθάκης, Ηλιούπολη, 2310 640111
MEDIALYSE, Nεφρολογικό Κέντρο, Ακαδήμου 121 Εύοσμος, 2310 682000
FEELING CAFÉ-BAR, Κολοκοτρώνη 18-20, Ηλιούπολη, 2310 640272

ΑΝΑΤΟΛΙΚΑ
HONDOS CENTER APOLLONIA, Λεωφόρος Γεωργικής Σχολής 84, Πυλαία, 2310806000
STEGNO, 25ης Μαρτίου 85, 2310306769
ΙΑΤΡΙΚΟ ΔΙΑΒΑΛΚΑΝΙΚΟ ΚΕΝΤΡΟ, Ασκληπιού 10 , Πυλαία, 2310400904
ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΟ, Παπαδοπούλου 17, Πανόραμα, 2310344803
KAFE PASSION, Θεμιστοκλή Σοφούλη 17, Καλαμαριά, 2310429814
PREMIUM AΡΤΟΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ, Ελευθερίας 6, Τριανδρία 2310989660
PIZZA GRECA, Πολυτεχνείου 17, Τριανδρία, 2310932653
ΖΑΧΑΡΟΠΛΑΣΤΕΙΟ ΑΥΓΕΡΙΝΟΣ, Ελευθερίας 8, Τριανδρία, 2310940565
ΠΑΡΑΔΟΣΙΑΚΟ, Γρ. Λαμπράκη 201, Θεσσαλονίκη, 2314012772
COFFEE ISLAND, Γρ. Λαμπράκη 199, Θεσσαλονίκη, 2310954354
ΚΑΦΕ ΜΟΝΟΠΟΛΗ, Γρ. Λαμπράκη 193, Θεσσαλονίκη, 2310902021
ΝΕΟΝ, Διογένους 39, Θεσσαλονίκη, 2311242251
ΠΡΑΚΤΟΡΕΙΟ ΟΠΑΠ, Γρ. Λαμπράκη 126, Θεσσαλονίκη, 2310913802
ΓΥΡΑΔΙΚΟ ΓΙΩΤΗΣ, Μπότσαρη 150, Θεσσαλονίκη, 2310943666
MERCADO, Μεταμορφώσεως και Κομνηνών, Καλαμαριά, 2310402017
CIEL BAR, Λεωφ. Μεγ. Αλεξάνδρου 12, Νέα Παραλία, 2310888000
LES ZAZOUS, Θεμιστοκλή Σοφούλη 108, Καλαμαριά, 231 042 0600
REMVI, Κανάρη 2, Καλαμαριά, 2310433100
MISTRAL, Τήνου 4, Καλαμαριά, 231 044 4845
SHARK, Αργοναυτών 2, Καλαμαριά, 231 041 6855
DIO CON DIO, Παπαδόπουλου 19, Πανόραμα, 231 034 4294
BARAKI COFFEE AND MORE, Διογένους 42, Θεσσαλονίκη, 231 302 6226

Αν επιθυμείτε σταθερό stand με εφημερίδες στην επιχείρησή σας επικοινωνήστε στο email: grammateia@karfitsa.gr ή καθημερίνα 10:00 – 16:00 στο 2310278155
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ΠΟΛΛΕΣ ΚΛΗΡΩΣΕΙΣ! ΠΟΛΛΟΙ ΤΥΧΕΡΟΙ!

4ηλεκτρικά αυτοκίνητα Citroen ΑΜΙ ΟΝΕ
12 & 26/4 - 17 & 31/5 στη 01:30

+32 ηλεκτρικά scooters
Κληρώσεις κάθε ∆ευτέρα, Τρίτη, Τετάρτη, Πέµπτη στις 00:00

Λαχνοί συµµετοχής µε την είσοδό σου

ΑΠΡΙΛΙΟΣ
& ΜΑΪΟΣ


